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Llámanos. 93 461 90 01

Administración Profesional de Comunidades

www.gestioveinal.es

Servicio de Urgencias 

a nuestras comunidades
24 horas - 365 días/año

Rambla Josep Maria Jujol, 51
Sant Joan Despí

n# 90
JUNY 2017

membre de l'associació
LA PREMSA DELBAIX

El  d iar i  gratuït  del  Baix  L lobregat
ANUNCIA'T EN AQUEST DIARI Propera edició: 17 Juliol Telèfon:

615 87 33 44 mail@lapremsadelbaix.es

Tiratge  auditat per:

La PARM reclama des de fa anys la construcció   
d'una residència per a la gent gran a Molins de Rei 

Pàgina 12

Foto: PARMAssignatura pendent
Vacunació anual i visita  25€

Vacunació anual amb rabia i visita  28€
Castracción Gos des de  90€
Castracción Gat des de  70€

Rambla Josep Maria Jujol,2  
Sant Joan Despí

t. 93 655 03 02
urpesvet@gmail.com

"Treballem perquè tots els animals puguin tenir atenció veterinària a un preu ajustat"

ASESORAMIENTO LABORAL Y GESTIÓN JURÍDICA

www.defensam.com

Primera 

visita

GRATIS

¿TIENES PROBLEMAS EN EL TRABAJO? 

  Llámanos y te ayudamos

t. 93 015 69 97

ESPORTS Pàgina 13

El bàsquet del Baix Llobregat 
tanca un any històric

SOCIETAT Pàgina 2

Llum verda a la reforma i ampliació 
de l'Hospital de Sant Llorenç

POLÍTICA Pàgina 15

Canvi a l'alcaldia 
de Castelldefels i El Papiol

Sant Vicenç dels Horts i Cornellà 
aposten pel medi ambient
El consistori vicentí inicia un projecte de millora de la zona 
agrària i del riu Llobregat, mentre que el cornellanenc ampliarà 
els seus espais públics amb més zones verdes
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· Persianas, Toldos y Mosquiteras 
· Ventanas de Aluminio y PVC
· Motorización de Persianas y Toldos

TOLDOS Y PERSIANAS PEÑA, VENTANAS, MOSQUITERAS

· Stores en Screen para Oficinas, Despachos y Locales
· Celosías para Lavaderos
· Reparación de Ventanas, Persianas, Toldos y Mosquiteras

 C/Ramoneda,70   Cornellà de Llobregat  · 93 375 15 14

SOCIETAT

Llum verda a la reforma i ampliació de 
l’Hospital de Sant Llorenç de Viladecans 
La Comissió territorial d’urbanisme de l’àmbit metropolità de Barcelona aprova una modificació 
per adaptar el planejament urbanístic de l’àmbit a les necessitats del projecte de millora del centre

La Comissió territorial 
d’urbanisme de l’àmbit 
metropolità de Barce-

lona va informar favorable-
ment, el passat 6 de juny, 
d’una modificació puntual 
del Pla General Metropolità 
(PGM) que permetrà execu-
tar el projecte d’ampliació 
i reforma de l’Hospital de 
Sant Llorenç, al municipi de 
Viladecans. La modificació 
consisteix en l’adaptació 
dels paràmetres urbanístics 
a les necessitats del projecte 
de reforma del centre sani-
tari baixllobregatí.

L’àmbit de l’hospital ocu-
pa actualment un total de 
27.830 m2 de superfície i 
abasta l’antic Hospital de 
Sant Llorenç i tota una sè-

rie d’edificacions auxiliars 
que s’hi han anat construint 
amb el pas del temps per 
donar solució a les deman-
des que es presentaven de 
Viladecans així com dels 
municips veíns. També afec-
ta l’avinguda del Mil·lenari, 
al subsòl de la qual la qua-
lificació urbanística perme-
tia, fins ara, ubicar-hi un 
aparcament soterrani.

Edificabilitat 
Amb la modificació del 
Pla General Metropolità, 
es fixa definitivament una 
edificabilitat màxima to-
tal de 35.469 m2 i es pre-
veu que es construeixi un 
aparcament soterrat amb 
un total de240 places sota 
els equipaments hospita-

laris i no sota l’avinguda 
del Mil·lenari. Igualment, 
hi ha previst en el projecte 

que es protegeixen aquells 
elements d’interès patri-
monial que conformen 

l’antic edifici de l’Hospital 
de Sant Llorenç i els arbres 
plataners que l’envolten.

Foto: Generalitat

Gran èxit de participació en 
les Jornades de la Dignitat

C’ornellà va celebrar, un any més, les Jornades de la 
Dignitat.  La festa central de la plaça de Catalunya va 
aplegar uns 480 assistents i també s’hi van recollir 113 kg 

d’aliments per a la botiga solidària. Unes 280 persones van 
assistir al concert de l’Escola Municipal de Música i els grallers 
i una quarantena més als tallers infantils. El Cros Popular va 
aplegar 782 corredors, i unes 270 persones el Zumba. 

Marxa enrere per incorporar el 
castellà als senyals de trànsit 

El Ple municipal d’Esplugues de maig va aprovar revocar 
la decisió d’incorporar el castellà als senyals de trànsit i 
mantenir el català com a única llengua als que tinguin text. 

Segons informa l’ACN, ho va fer mitjançant una moció que ha 
comptat amb el vot a favor de tots els grups del consistori 
menys els del PP i C’s. El PSC i la regidora no adscrita, que van 
votar a favor el Ple de març, van fer marxa enrere.

La nova Biblioteca Montserrat 
Roig obre les seves portes 

El 12 de juny va començar a funcionar oficialment la 
Biblioteca Montserrat Roig amb una imatge renovada. 
La inauguració de l’equipament cultural es va fer amb 

un acte festiu obert a la ciutadania en què van participar 
moltes persones, entitats i voluntaris de la Biblioteca amb 
ganes d’utilitzar els nous espais i serveis. L’objectiu és que 
l’edifici esdevingui un centre de difusió i d’activitat cultural.

Foment es compromet a reobrir 
l’accés a Sant Boi  de Llobregat 

Les alcaldesses de Sant Boi, 
Lluïsa Moret; Santa Colo-
ma de Cervelló, Anna Mar-

tínez, i Sant Vicenç dels Horts, 
Maite Aymerich, i l’alcalde de 
Torrelles de Llobregat, Ferran 
Puig, es van reunir amb el di-

rector general de Carreteres, 
Jorge Urrecho, a la seu del Mi-
nisteri de Foment a Madrid. 
En aquesta reunió, davant el 
nou retard previst per al rei-
nici de les obres de la variant 
de la C-245, el front comú dels 

municipis afectats, la Genera-
litat i la Diputació ha arren-
cat un doble compromís per 
solucionar els problemes de 
mobilitat de la zona. El primer 
compromís és si el dia 30 de 
juny l’empresa adjudicatària, 

Isolux-Corsán -en situació 
de preconcurs de creditors- 
no ha cedit el contracte a 
una altra empresa, el Minis-
teri de Foment rescindirà 
aquest contracte i iniciarà 
una nova licitació i, de ma-
nera immediata, retirarà els 
‘new jerseis’ de la carretera i 
reobrirà el vial d’accés a Sant 
Boi actualment tallat, per 
tal de recuperar la situació 
inicial, que seria una solu-
ció òptima per a la mobilitat 
d’aquest entorn. El segon 

compromís és que abans del 
30 de juny, Foment i la Dipu-
tació redactaran un conveni 
per realitzar de manera con-
junta i simultàniament els 

projectes de desdoblament 
del ramal de connexió entre 
la BV-2002 i l’autovia A2 i de 
semaforització de la rotonda 
de les Ovelletes a la BV-2002.

En el cas que abans del 30 de juny no se solucioni el 
reinici de les obres de la variant de la carretera C-245

L’Hospital de Viladecans 
va iniciar el passat mes de 
maig la segona fase de les 
obres de condicionament 
a l’estructura de l’edifici 
d’Urgències, segons ha 
comunicat el centre hos-
pitalari de referència per 
als habitants de Castell-
defels, entre altres pobla-
cions. Durant uns dies, 
els treballs d’aquesta se-
gona fase, que afecten 
tretze boxes d’urgències, 
conviuen amb la finalit-
zació de la fase I. Aquesta 
primera fase concentra 
els treballs en l’entrada 
per a vianants de l’edifici 
d’urgències. Mentre duri 
aquesta segona fase de 
les obres, l’atenció imme-
diata als casos més com-
plexos i la dels pacients 
menys greus que arribin 
a urgències es mantindrà 
a la seva ubicació actual. 
El seguiment fins al diag-
nòstic i tractament inicial 
dels pacients més comple-
xos es trasllada a la Unitat 
d’Hospitalització 2 (UH2).

Comença la 
segona fase 
de les obres

Foto: Generalitat
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Avda. Can Batllori, 24 · Tel. 93 658 44 51 · abitareviladecans@hotmail.com
www.mueblesabitareviladecans.com

Viladecans

Precios inmejorables en mobiliario, auxiliar y descanso.

Nuevas colecciones y zona outlet en:

FORA ESTOCS
Últimes unitats¡¡ !!

Llibreria 285 cm Cambrian i AntracitaLlibreria 300 cm Roure i Blanc

Llibreria 295 cm Vintage i Blanc Aparador 180 cm Vintage i Blanc

399€

Nos adaptamos a todos los espacios creando ambientes decorativos únicos, 
aprovechando al máximo todas las opciones de espacio.

Síguenos en Facebook
Abitare Viladecans

189€

450€ 450€
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HERMANOS MORENO DÍAZ Reformas y Construcciones desde 1999

C/Teide,10 - L'HOSPITALET · ryjmoreno99@gmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más...

Presupuestos 
sin 

compromiso

OFERTA BAÑO COMPLETO
TOTAL 3.500€ 

Baño completo 3.500€
Azulejos y pavimento 
Techo e iluminación
Mueble 70, wc y grifería
Plato de ducha y mampara de 100
Mano obra, materiales e instalac.

Instalación Luz nueva 2.900€

OFERTA COCINA COMPLETA
TOTAL 6.500€
Cocina completa 6.500€
Azulejos y pavimento
Techo e iluminación
4m/l mobiliario y granito nacional
Electrodomésticos
Mano obra, materiales e instalac.

 +info. Ver web:  www.reformasmoreno.es

 Fijo. 93 449 56 51
      607 522 680

WathsApp
Síguenos en Facebook
Reformas Moreno Díaz

Pintar piso en blanco 65m2 aprox. 950€

Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

Al llarg dels anys, ens 
trobem amb situacions 
complexes que afronta-
rem amb més o menys 
èxit depenent de la 
nostra actitud mental 
davant la situació. Da-
vant aquestes situa-
cions serà summament 
important la forma en 
què sentim, pensem, 
parlem o actuem. 

La major part del temps 
intentem viure les nos-
tres vides dins de la nos-
tra area de confort, en la 
qual actuem per instint, 
sense ansietats o dubtes. 
En aquest estat podem 
ser constructius, crea-
tius,… però en situacions 
en les quals ens sentim 
molt menys segurs ens 
trobem fora de la nos-
tra zona de confort i ens 
poden aparèixer pensa-
ments autocrítics: "que 
hauria d'haver realitzat, 
com deuria d’haver ac-
tuat”,… Quan apareixen 
aquest tipus de pensa-
ments no actuem de for-
ma clara i llavors realit-
zem accions que no són 
positives per a nosaltres.

Quan estem en situa-
cions d'estrés, cansats o 
sota pressió el que habi-
tualment fem de forma 
correcta i fàcil es torna 
complicat i anem creant 
situacions tibants e in-
còmodes sense pendre 
consciència. En lloc 
d'assumir nous reptes, 
ens quedem a casa o 
ens apeguem a la rutina 
que ens es familiar.

Una vida controlada 
per la por, l´ansietat, 
l’estrès.... corre el risc de 
convertir-se en una vida 
buida i no viscuda. 

Per poder afrontar de-
terminades situacions 
difícils que se ens van 
presentant a la vida, 
de manera adequada 
hem de posar-nos en un 
marc accessible al mo-
ment, on l'important no 
és tant que estigui bé o 
malament, sinó que ens 
subjecti des de la nos-
tra lògica i ens permeti 
estar bé. L’importància 
està en l'aquí i a l’ara, 
sense judici i amb cap 
a la nova situació que 
hem d’afrontar, sempre 
tenint cura també cap a 
nosaltres mateixos. 

En definitiva, trac-
tant-nos amb cura i 
consciència, valorant 
i respectant la nostra 
història (qui som i d’on 
venim) podrem afron-
tar noves situacions vi-
tals sense desencaixar-
nos, podent així pendre 
les millors decisions 
possibles i sentint el 
creixement vital pro-
duit per l’incorporació 
de resultats exitosos. 

SOCIETAT

Sant Just Desvern va 
acollir la signatura del 
protocol que farà que el 

Trambaix passi per la Carre-
tera Reial i també pel carrer 
Laureà Miró d’Esplugues 
de Llobregat. Aquest pro-
tocol permetrà la redacció 
dels documents necessaris 
per avaluar tècnicament i 
econòmicament l’ampliació 
de la xarxa tramviària en 
aquest tram, una reivindica-
ció d’anys per part de Sant 
Just Desvern. D’aquesta ma-
nera, es garanteix l’execució 
del projecte. Després de 
més de 10 anys de l’arribada 
del Trambaix i de reivindicar 
una connexió més directa 

i amb un estalvi de temps 
considerable per a les perso-
nes usuàries, Sant Just Des-
vern millora de manera clara 
la seva connexió mitjançant 
aquest transport ferroviari. 
Cal recordar que la fitxa del 
pas del Trambaix per Esplu-
gues ja estava recollida en el 
Pla Director d’Infraestructures 
(PDI) 2011-2020.

Reunió 
El conseller de Territori i 
Sostenibilitat i president 
de l’Autoritat del Transport 
Metropolità (ATM) de Barce-
lona, Josep Rull, l’alcaldessa 
d’Esplugues de Llobregat, 
Pilar Díaz, l’alcalde de Sant 

Joan Despí i vicepresident 
de Transport i Mobilitat de 
l’Àrea Metropolitana de Bar-
celona (AMB), Antoni Poveda 
i l’alcalde de Sant Just Des-
vern i president del Consell 
Comarcal del Baix Llobregat, 

Josep Perpinyà van signar 
aquest protocol, el qual té 
per objecte impulsar la con-
nexió del Trambaix entre la 
parada de Rambla Sant Just 
i la plaça Santa Magdalena 
d’Esplugues.

El Trambaix ampliarà la seva xarxa 
amb un nou tram recollit al PDI 
Sant Just va acollir la signatura del protocol per garantir l’execució del projecte

Foto:  Aj. Sant Just Desvern

Els espluguins i esplugui-
nes, tant a títol individual 
com des de les entitats de 

la ciutat, podran presentar pro-
postes per substituir el nom 
de carrers que actualment 
porten el nom de persones re-
lacionades amb el franquisme. 
El Ple municipal va aprovar 
els canvis, d’acord amb la Llei 
de la memòria històrica. Els 
carrers que canviaran de nom 
i pels quals cal trobar noves 

denominacions són: Melcior 
Llavinés, Gaietà Faura, plaça 
Josep Català i Soler, Doctor 
Manuel Riera -foto-, avinguda 
del Doctor Pouplana i carrer 
d’Anton Fortuny. Les propos-
tes ciutadanes es podran fer 
a través d’una sol·licitud jus-
tificant el motiu del nou nom 
en el registre de l’Ajuntament 
o a través de la Seu Electrònica 
(registre electrònic), fins al 31 
de juliol inclòs.

Condicions
Les noves propostes dels 
participants han de fer re-
ferència a llocs, personatges, 
fets i objectes que hagin 
contribuït en la recuperació 
i el desenvolupament de la 
democràcia, de les llibertats 
i del progrés a Esplugues. 
També es vol evitar duplici-
tats i denominacions molt 
similars a les ja existents al 
municipi que puguin induir 

a confusió. Un altre aspecte a 
tenir en compte és contribuir 
a la paritat de gènere. La Co-
missió considerarà també el 
fet de donar noms adients a 
la importància i vitalitat del 
carrer, procurar no incorpo-
rar al nomenclàtor cap nom 
de persona en vida o procu-
rar l’acord dels familiars fins a 
segon grau de parentiu quan 
la proposta es refereixi a un 
personatge de l’àmbit local.

Els espluguins podran 
triar els noms de sis 
carrers del municipi
Les noves denominacions de les vies 
substituiran a les actuals, que estan 
relacionades amb l’època franquista

Foto: Google Maps

Denuncien el vol incessant d’avions

L’OMSICA, Oficina Municipal de Seguiment i Control de 
l’Aeroport, ha elevat una queixa formal al Departament 
de Medi ambient de l’Aeroport de Barcelona així com 

als responsables de  Control Aeri denunciant l’ús intensiu 
que durant el mes de maig s’ha anat fent de la configuració 
diürna no preferent ELR. Aquest fet va provocar sobrevols 
incessants i ininterromputs sobre Castelldefels.

Agbar celebra el 150è aniversari

La plantilla d’Aigües de Barcelona va celebrar el 150è 
aniversari de la companyia amb una jornada lúdica i festiva 
al Museu Agbar de les Aigües de Cornellà de Llobregat. 

Els treballadors han impulsat la campanya #JoSócdAigües 
per defensar l’actual model de gestió del cicle integral de 
l’aigua i reivindicar “el servei d’excel·lència” que presten per 
fer arribar cada dia l’aigua a prop de 3 milions de persones. 

Tornar al nostre lloc 
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SOCIETAT

Es presenta II Pla d’Igualtat 
de Gènere de Santa Coloma 

El Centre Cívic Can Baruta va ser escenari de la 
presentació del II Pla d’Igualtat de Gènere 2016-2020, 
de Santa Coloma de Cervelló. Antoni Garcia, diputat 

d’Igualat i Ciutadania, que hi va participar, al costat de 
l’alcaldessa, Anna Martínez, va remarcar que “el compromís 
polític local és clau per tirar endavant polítiques que ens 
permetin assolir la igualtat efectiva entre homes i dones”. 
El diputat va dir també que s’ha apostat per “un treball 
integral que impliqui els diferents agents socials i àrees 
municipals, per tal de realitzar polítiques transversals.”

Ca l’Altisent de Sant Climent   
ja té definits els seus usos  

Es van fer públics al Casal de Cultura de Sant Climent de 
Llobregat els resultats de les enquestes realitzades en el 
procés de participació destinat a definir els usos de Ca 

l’Altisent.  La presentació va tenir lloc en el marc d’un taller 
destinat a debatre les conclusions. Per fer-ho es van realitzar 
tres grups de treball: dos grups formats per entitats i veïns i 
un altre amb polítics i tècnics.  Cal destacar l’alta participació 
assolida. Entre les dades obtingudes es troba la voluntat 
manifestada a través de les enquestes que els jardins siguin un 
espai dedicat principalment a les activitats intergeneracionals.

Corbera de Llobregat se suma a 
la xarxa de municipis-refugi 

La Junta de Govern Local, a proposta de l’alcaldia, va 
aprovar a finals de maig la declaració de Corbera de 
Llobregat com a municipi d’acollida per als refugiats 

i s’ha procedit a la constitució d’un registre de persones 
o famílies acollidores. Les persones i/o famílies del 
municipi baixllobregatí que estiguin interessades a 
col·laborar en l’atenció i ajuda als refugiats podran 
presentar una instància a l’Oficina d’Atenció a la 
Ciutadania fent constar la xifra de persones que poden 
acollir i el termini d’acollida.  

La Generalitat de Catalunya recomana la 
protecció integral del Teatre de l’Artesà 
El PDeCAT va sol·licitar una opinió del Departament de Cultura 
davant l’actual Projecte Executiu de l’edifici històric pratenc

E l Partit Demòcrata Eu-
ropeu Català de Prat 
de Llobregat (PDeCAT) 

va sol·licitar a principi de 
gener l’opinió i recoma-
nació de la Conselleria de 
Cultura de la Generalitat 
de Catalunya davant de 
l’actual Projecte Executiu 
del Teatre de l’Artesà en 
considerar que no respec-
ta el seu valor patrimo-
nial i històric i que suposa 
l’enderroc de l’edifici.

Davant d’aquesta situació 
el Departament de Cul-
tura de la Generalitat de 

Catalunya va respondre a 
tal petició, malgrat deixar 
clar que aquesta qüestió 
era competència munici-
pal. La Generalitat afirma, 
segons el grup munici-
pal, que és recomanable 
que qualsevol projecte 
d’intervenció patrimonial 
reconegui els elements 
amb valor històric, artístic 
i arquitectònic més enllà 
d’aquells legalment pro-
tegits i catalogats. Tanma-
teix, l’actual Projecte del 
Teatre de l’Artesà única-
ment contempla, segons 

el PDeCAT del Prat, la 
conservació d’aquells ele-
ments que estan protegits 
pel catàleg municipal.

Inici dels tràmits
D’altra banda, el PDe-
CAT del Prat explica que 
el Departament de Cul-
tura afirma que és reco-
manable que el projecte 
d’intervenció de l’Artesà 
reconegui el valor històric 
i arquitectònic del conjunt 
de l’edifici i que conservi la 
recuperació integral de la 
seva imatge, i que en cas 
que algun element no es 

pugui conservar es docu-
menti de forma completa 
i exhaustiva.

Des del Partit Demòcrata 
del Prat es valora aques-
ta resposta del Departa-
ment de Cultura com un 
argument més en favor 
“a aquells que defensem 
la necessitat d’aturar i re-
plantejar l’actual projec-
te per tal d’aconseguir la 
veritable recuperació i re-
habilitació de l’edifici de 
l’Artesà, que és l’element 
amb més valor patrimonial 
i històric de la ciutat.”

La Plataforma “Aturem l’enderroc, Salvem l’Artesà” va 
organitzar una acampada davant de l’edifici modernista per 
tractar d’aturar el seu enderroc i convertir els seus voltants 
“en un espai comunitari obert al veïnat”, segons explica la 
plataforma. Una acció que es va produir davant l’entrada 
imminent de les màquines per enderrocar un dels edificis 
patrimonials més emblemàtics del Prat de Llobregat.

Acampada reivindicativa

Els Serveis Territorials van presentar 
l’oferta d‘ensenyaments postobligatoris 
S’implantarà sis nous cicles de formació professional, s’oferirà 
gairebé 400 places noves i es consolida l’FP dual amb més alumnes

E l La directora dels 
Serveis Territorials 
d’Ensenyament, Núria 

Vallduriola, va presentar 
l’oferta d’ensenyaments 
postobligatoris per al curs 
2017-2018, en què el De-
partament oferirà un total 
de 397 places noves. Es 
consolida l’FP dual amb un 
notable augment de cen-
tres i alumnes respecte el 
primer curs d’implantació 

(2012-2013). Es crea l’oferta 
d’Itineraris Formatius Espe-
cífics per a persones amb 
discapacitat intel·lectual 
lleu o moderada, amb dos 
grups arreu del territori. 
Respecte el batxillerat, hi 
ha un lleuger avantatge 
dels alumnes que opten 
per la modalitat de Ciència 
i Tecnologia respecte dels 
que opten per la moda-
litat d’Humanitats i cièn-

cies socials. El proper curs 
2017-2018, el Departament 
d’Ensenyament implantarà 
6 nous cicles de formació 
professional a la comar-
ca, per donar resposta a 
la demanda dels diferents 
sectors i territoris. En total, 
seran 21.230 places que 
s’oferiran en els diferents 
ensenyaments–batxillerat, 
formació professional, en-
senyaments artístics, es-

portius, Programes de For-
mació i Inserció, itineraris 
esportius específics i curs 
d’accés a grau mitjà-.

Qualificació
Núria Vallduriola va afirmar 
que la formació professio-
nal d’una banda “permet 
qualificar als treballadors i 
treballadores, ajudant-los a 
mantenir el lloc de treball i 
a augmentar la competiti-

vitat de les empreses, i per 
l’altra obtenir una titulació 
professional que facilita 
l’accés al mercat laboral 
amb majors possibilitats 
d’aconseguir una feina”. La 

responsable d’Ensenyament 
al Baix Llobregat destaca la 
importància de l’FP, ja que 
garanteix la competitivitat 
de país gràcies a la formació 
de les persones.

Begues renova els indicadors 
de senyalització vertical 

L’Ajuntament de Begues ha posat en marxa una 
renovació de la senyalització vertical al municipi. 
S’ha realitzat una inversió municipal que ha permès 

instal·lar 191 nous indicadors. Per reduir l’impacte i 
rendibilitzar la inversió, sempre que ha sigut possible 
s’han aprofitat els pals i suports que ja existien. Tot i així 
ha sigut necessari instal·lar 30 pals nous en ubicacions 
on abans no n’hi havia o substituint els que poguessin 
estar en mal estat. L’últim gran projecte d’inversió en 
senyalització vertical a Begues datava de l’any 2000.

El senador Cleries demana la 
finalització de la variant N-340

El Portaveu del Partit Demòcrata al Senat, Josep Lluís 
Cleries, ha exigit al Govern espanyol que “les obres de 
la variant de la N-340 al seu pas per Vallirana acabin 

d’una vegada per totes”. Una reclamació que s’ha fet en 
el marc d’una visita a l’estat de les obres acompanyat pel 
cap de la Demarcació de Carreteres de l’Estat a Barcelona, 
Lluís Bonet i el director de l’àrea de Foment de la 
Delegació del Govern espanyol a Catalunya, Luís Miguel 
de la Fuente; l’alcaldessa de Vallirana, Eva Martínez i 
membres de la Comissió de la variant de Vallirana. 

Primera guia perquè la gent 
gran es mantingui activa al Prat

El programa municipal de gent gran del Prat de 
Llobregat ha elaborat una guia per intentar mantenir 
físicament activa aquest sector de la població de la 

ciutat. Amb el nom de “Moveu-vos! No us quedeu a casa!”, 
la guia recull una sèrie de propostes perquè la població 
de més de 60 anys adopti i mantingui hàbits saludables 
en el seu dia a dia. L’objectiu d’aquesta guia és estimular 
i motivar la gent gran mitjançant directrius bàsiques que 
els ajudin a mantenir la seva autonomia a la vegada que 
reben un impacte positiu per a la seva salut.

Foto: Aj. El Prat

Foto: LPdB
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Sant Joan Despí fa accions de 
sensibilització sobre la celiaquia 

L’Ajuntament de Sant Joan Despí, amb el suport i 
l’assessorament de l’Associació de Celíacs de Catalunya, 
ha engegat un projecte amb accions que volen 

promoure la sensibilització i divulgació de la celiaquia. 
Així, el consistori va programar diferents activitats una de 
les quals es va fer el 16 de maig, Dia Internacional de la 
Celiaquia. Aquest dia, les cinc escoles d’infantil i primària 
públiques de la ciutat van oferir menús lliures de gluten als 
seus menjadors. Així, els primers i segons plats van estar 
elaborats amb ingredients sense aquesta proteïna.

Pallejà recull més de 4.000 kg 
d’aliments en una campaya

La campanya de recollida d’aliments que es va dur 
a terme a Pallejà va recollir fins a 4.200 quilos de 
productes alimentaris i d’higiene, que es destinaran a la 

Xarxa Solidària del municipi. L’èxit de la campanya es deu a 
la col·laboració ciutadana, que hi va participar aportant els 
seus productes als centres educatius o al supermercat Bon 
Preu. A més, el consistori va organitzar un berenar solidari 
divendres 2 de juny a la plaça del Castell. Hi va haver tallers 
infantils i es van recollir productes com farina, cacau en 
pols, llet, cereals, detergent per rentar els plats, etc.

Signada la reparcel·lació de 
l’illa de Can Ricart de Sant Feliu 

L’alcalde, Jordi San José, va signar la reparcel·lació voluntària 
de l’illa de Can Ricart amb representants de la propietat 
i el promotor de la zona. El projecte d’urbanització 

permetrà ampliar la superfície de la plaça Lluís Companys 
en uns 1600 m2, que se sumaran als prop de 3000 m2 que 
té actualment l’espai. Aquesta nova parcel·la de terreny es 
destinarà a espai lliure i públic per a ús recreatiu. El projecte 
preveu també destinar 675 m2 a la construcció d’un bloc de 
planta més dos pisos d’alçada, amb 16 habitatges. Les obres 
s’iniciaran durant el darrer trimestre de 2017.

Càritas Diocesana de Sant Feliu fa balanç   
del passat 2016 amb una memòria social
A la comarca han estat 18.617 persones les beneficiades per 
l’atenció dels quals una bona part tenen entre 26 i 45 anys

Càritas Diocesana de 
Sant Feliu de Llobre-
gat ha fet pública la 

memòria social, que re-
cull l’acció de les diferents 
Càritas de la diòcesi (Alt 
Penedès, Baix Llobregat, 
Garraf i part de l’Anoia). 
Durant el 2016, 39.770 
persones s’han benefi-
ciat de l’atenció que ha 
desenvolupat Càritas a la 
diòcesi de Sant Feliu de 
Llobregat gràcies al tre-
ball i la col·laboració dels 
900 voluntari que comp-
ta. Dels quals un total 
de 18.617 han estat les 
persones beneficiades a 
la nostra comarca. Acom-
panyar les persones en els 
seus processos d’inclusió, 
ha centrat els esforços de 
l’entitat. El 40,3% dels be-
neficiaris que s’han atès te-
nen entre 26 i 45 anys i són 
els infants i adolescents el 
segon grup més nombrós 
amb un 28%. Persones en 

edat laboral sense feina o 
amb feines precàries, que 
no poden cobrir les seves 
necessitats de subsistència. 
Són les famílies amb menors 
les que esdevenen un dels 
col·lectius més vulnerables, 
perquè aquests infants re-
ben indirectament els efec-
tes d’aquesta situació de 
precarietat, que juntament 
amb unes polítiques basa-
des en la immediatesa, ens 
posen davant d’un escenari 
de risc de transmissió inter-
generacional de la pobresa.

Inici dels tràmits
Finalment, des de Càritas 
es reclama un sistema de 
polítiques redistributives 
i socials que aconsegueixi 
reduir les desigualtats, una 
major inversió en educació, 
un sistema de prestacions 
universals per donar suport 
real a les famílies i unes po-
lítiques d’habitatge que en 
garanteixin l’accés i donin 
estabilitat a les famílies.

L a manca de feina, o la precarietat laboral, són una 
de les principals dificultats amb què es troben 
les persones que s’apropen a Càritas. Tenir feina 

no és sinònim d’una situació d’inclusió. Per aquest 
motiu l’entitat acompanya a les persones en els 
seus processos d’inserció laboral i fa una aposta per 
l’Economia solidària i durant aquest any 2017 posarà 
en marxa una nova empresa d’inserció. L’objectiu no 
és cap altre que impulsar la promoció sociolaboral 
de les persones en situació d’exclusió, donant 
major rellevància a la rendibilitat social que no a la 
rendibilitat econòmica, com és habitual. 

Es constata, que la major part, gairebé el 55% de les 
persones ateses, són autòctones o comunitàries. Però 
Càritas segueix reivindicant unes polítiques migratòries 
que garanteixin els drets i la dignitat de les persones, 
que vagin més enllà del simple control de fluxos 
migratoris i que posin a la persona en el centre. 

La Mobilitat humana, és una altra de les preocupacions 
de l’entitat, no es pot fer cap diferenciació entre 
persones refugiades i immigrants, ja que en ambdós 
casos es tracta de persones que s’han vist obligades a 
abandonar els seus països buscant un futur més digne. 
Cal actuar sobre les causes que forcen a les persones 
a deixar les seves llars, però també cal garantir el ple 
accés a exercir els seus drets i la seva dignitat.

Context laboral

Sant Vicenç dels Horts acull la primera sessió 
de treball d’alcaldesses del Baix Llobregat 
La trobada va tenir l’objectiu de crear un decàleg comú 
que impulsi les polítiques de gènere en els seus ajuntaments

Un total de nou alcal-
desses del Baix Llo-
bregat s’han reunit 

aquest matí a Sant Vicenç 
dels Horts per crear un de-
càleg comú que impulsi 
les polítiques de gènere 
en els seus ajuntaments. 
Totes han coincidit que cal 
sumar esforços i lluitar ara, 
més que mai, “perquè te-
níem la percepció d’haver 
assolit conquestes impor-
tants en clau de gènere i el 
present ens ha demostrat 
que no era cert, que queda 
molt per fer”, recull el pri-

mer document de treball.
A partir d’aquí, s’ha deba-
tut sobre diferents propos-
tes, de les quals hauran de 
quedar les més destacades 
en la propera sessió, al ju-
liol, també a Sant Vicenç 
dels Horts. L’objectiu final 
és augmentar la presència 
de les dones als consistoris 
i introduir una nova visió 
de les maneres de fer polí-
tica local, “per deixar petja-
da i avançar en la igualtat 
efectiva d’oportunitats”. Els 
diversos ajuntaments es 
comprometen a executar 

les mesures del decàleg en 
els propers anys, “indepen-
dentment del color polític 
que governi en cada mo-
ment”. A l’acte també hi ha 
assistit membres del Cen-
tre d’Estudis Comarcals.

Sobre la mitjana
Al Baix Llobregat, on hi 
ha 30 municipis, gover-
nen dotze alcaldesses. 
Les xifres, tot i no arribar 
a la paritat del 50%, està 
per sobre de la mitjana 
catalana, on hi ha un 19% 
d’alcaldesses. Aquestes 

són algunes de les da-
des que recull l’estudi 
‘Dones i Homes en els 
Governs Locals’, realitzat 
per l’Associació de Dones 
Periodistes de Catalunya 
(ADPC) i que es va pre-
sentar precisament a Sant 
Vicenç dels Horts el 31 de 
març passat. En aquella 
ocasió, s’hi van reunir al-
caldesses de tot Catalun-
ya i va sorgir la necessitat 
de consensuar actuacions 
concretes per potenciar la 
igualtat real als diferents 
ajuntaments.

Foto: Aj.  Sant Vicenç dels Horts

Dels dotze municipis on governen alcaldesses a la 
comarca suposen el 43,6% del total d’habitants que 
hi ha al Baix Llobregat, és a dir, 353.583 dels 809.883 

totals. Aquests municipis són Sant Boi, Sant Vicenç dels 
Horts, Gavà, Sant Esteve Sesrovires, Vallirana, Pallejà, 
Santa Coloma de Cervelló, Corbera, Begues, Esplugues de 
Llobregat, Castelldefels i Olesa de Montserrat. 

Dotze de trenta a la comarca

Foto: Càritas Diocesana de Sant Feliu
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El consistori de Gavà vol acabar 
amb la prostitució al municipi 

L’Ajuntament de Gavà té 
enllestit un pla integral 
contra l’exercici de la 

prostitució al municipi. Es 
tracta d’un conjunt d’accions 
per reforçar les mesures que 
fins ara ja es portaven a ter-
me i que pretenen, segons 
ha precisat l’alcaldessa Ra-
quel Sánchez, “deixar clar 
que com a ciutat adherida 
a la xarxa de municipis lliu-
res de tracta som conscients 
que el 95% de les dones que 
es prostitueixen ho fan des 
d’una situació d’inferioritat 
i precarietat, sotmeses per 
xarxes d’explotació sexual. Es 
tracta d’una greu vulneració 
dels drets humans i també 
d’una forma de violència 
masclista, xacra aquesta, 
contra la qual també nosal-
tres fa temps que hi estem 
clarament compromesos.”

Actuacions
El pla contempla la 
col·locació de cartells infor-

matius en diferents punts de 
la ciutat on es recorda que 
tant l’oferta com la sol·licitud 
de serveis sexuals retribuïts 
comporta multes adminis-
tratives de fins a 3000 euros 
i d’altres de caràcter sensi-
bilitzador amb la llegenda 
que diu: “Tu gaudeixes? Ella 
no. La tracta i la prostitució 
són un atemptat als drets 
humans. No siguis còmplice”.

També es preveuen actua-
cions a la via pública que 
impedeixin la pràctica de la 
prostitució, com la retirada 
de mobiliari i estris, com ara 
cadires i para-sols, i el tanca-
ment de camins i eliminació 
de carrers sense sortida on 
es presten els serveis.

Pel que fa a les accions més 
socials, des del Departa-
ment d’Igualtat es posaran 
al servei de les dones explo-
tades recursos encaminats 
a ajudar-les a denunciar i 
parlant amb elles, raó per 

la qual es compta amb un 
intèrpret d’albanès. Final-
ment s’impartiran accions 
formatives a la policia local 
sobre tràfic de persones i en 
relació a la violència masclista. 
L’Ajuntament de Gavà tira en-

davant l’esmentat Pla arran de 
la identificació d’un increment, 
en els darreres setmanes, de la 
presència de prostitutes al vo-
ral de la C-31 i la B-210 i en al-
guns punts de la C-245 on fins 
ara no era habitual.

Foto: El Punt Avui

La Caminada Solidària Unilever 
aplega més de 5.000 persones

La Caminada Solidària de Unilever va celebrar diumenge 
11 de juny el seu desè aniversari sumant més de 
50.000 participants des de la seva primera edició en 

2007. La iniciativa, que recorre els racons més coneguts 
de Viladecans, ha aconseguit recaptar més de 200.000 
euros en els últims deu anys. En la seva desena edició, més 
de 5.000 persones han recorregut cinc quilòmetres pel 
municipi baixllobregatí i s’ha recaptat més de 20.000 euros. 

L’Ajuntament d’Esplugues           
declara la guerra al “botellot”

L’Ajuntament d’Esplugues ha engat una creuada 
per dificultar el consum nocturn d’alcohol a la via 
pública, conegut popularment com a botellot. Així, 

està treballant amb una nova regulació que determina 
l’obligació de tancar a les 23 hores determinats tipus 
d’establiments comercials. Des del consistori municipal es 
vol evitar els problemes de convivència ciutadana i d’ordre 
públic relacionats amb el consum d’alcohol a les nits.

Obert el carril bici del final  
del passeig de la platja al Prat 

LLes obres del carril bici del passeig de la platja del Prat 
de Llobregat que va del CRAM a l’aparcament del final, 
d’1,1 km i asfaltat ja han finalitzat. També s’ha fet un 

camí de sauló per a vianants. La tanca que separa la zona 
aeroportuària del passeig de la platja s’ha desplaçat uns 
quants metres cap a l’interior per donar cabuda a aquests 
nous espais i, a més, s’han creat dues llacunes que s’omplen 
naturalment amb aigua del freàtic, mentre que se n’ha 
descobert una tercera que ja existia. Al llarg del recorregut 
s’ha plantat vegetació pròpia se n’ha respectat molta.

L’Ajuntament baixllobregatí, que té detectats actualment uns deu punts 
on s’exerceix, va sancionar una seixantena de clients l’any 2016 
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OFICINAS CENTRALES:
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Les dones han ocupat 
seients d’autobús que ens 
estaven vetats, omplert de 
paperetes les urnes que ens 
excloïen i liderat revoltes 
contra l’augment de preus 
dels productes més bàsics o 
contra les lleves forçoses. Les 
dones també van desobeir 
la legalitat franquista en te-
mes com els contraceptius, 
l’avortament o el divorci. Cap 
d’aquests actes complia amb 
la legalitat vigent sinó que la 
desbordava. Ningú no ens ha 
d’explicar que la llibertat no 
s’atorga, sinó que es guanya.

El referèndum que ens nega 
l’Estat espanyol té una re-
llevància especial per a les 
dones. La construcció de la 
república catalana és la pri-
mera vegada que podrem 
participar en la definició de 
la comunitat política i en 
l’establiment del contrac-
te social entre els membres 
d’aquesta comunitat políti-
ca. No vàrem poder votar la 
Constitució ni de la primera 
ni de la segona república es-
panyola ni tampoc l’Estatut 
d’autonomia del 1932 – tot 

i que les dones el recolzaren 
amb més de 400.000 firmes 
lliurades al president Francesc 
Macià. La Constitució espan-
yola del 1978 fou redactada 
per set “pares” i discutida per 
unes Corts on només hi havia 
un 5 per cent de diputades.

El resultat és una constitució 
que ens invisibilitza, i no no-
més en el llenguatge – s’hi 
mencionen ciutadans, elec-
tors, diputats, jutges...–. En els 
dos únics cops que se’ns men-
ciona explícitament parlen del 
matrimoni i de la preeminèn-
cia dels homes sobre les do-
nes en la successió a la corona. 
Aquesta constitució ha contri-
buït a reproduir la situació de 
desigualtat de les dones. 

Tenim avui al nostre abast 
l’oportunitat de fer una re-
pública on les dones siguem 
protagonistes des del primer 
dia. Som el 51% de la pobla-
ció! Des de la meitat dels es-
pais de participació i decisió 
que ens correspon ocupar, 
podem fer de la justícia social 
i de l’equitat de gènere els pi-
lars fonamentals de la nova 

república. La qualitat demo-
cràtica i el nivell de desen-
volupament dels països es 
mesuren per la situació de 
les dones. Segons l’Institut 
Europeu per a la Igualtat de 
Gènere (EIGE), Dinamarca té 
un valor de 71 (sobre 100) en 
l’índex d’igualtat de gènere, 
mentre que Espanya registra 
un valor de 54.

Avui dia a Catalunya les do-
nes tenen gairebé el doble 
de possibilitats de ser po-

bres que els homes, espe-
cialment les famílies mono-
parentals, les dones gitanes 
o migrades i les dones grans 
amb pensions minses. Amb 
la república catalana po-
drem no només augmentar 
les pensions sinó garantir-
les, ja que és l’Estat espanyol 
qui s’està polint a una veloci-
tat de vertigen la guardiola 
de les pensions. Una repúbli-
ca per garantir també el dret 
a la cura de totes les per-

sones, amb serveis públics 
de dependència, sanitat i 
educació de qualitat, que no 
faci recaure en les dones la 
provisió gratuïta del conjunt 
de la societat. Una repúbli-
ca on  s’instaurin permisos 
de maternitat i paternitat 
iguals i intransferibles. Una 
república on la lluita contra 
la violència masclista sigui 
per fi una qüestió d’estat.

A les dones ens sobren els 
motius per liderar aques-

ta revolta democràtica 
que aspira a un país mi-
llor per a totes i tots. Una 
revolta que acabi alhora 
amb l’Estat centralista, les 
desigualtats socioeconò-
miques i el patriarcat. I 
aquesta revolta només ne-
cessita un vot: el del Sí a la 
república catalana.

Text: Tània Verge Mestre. 
Professora agregada del 
Departament de Ciències 
Polítiques i Socials a la UPF

La revolta de les dones
Construir la república catalana permetrà per primer cop a les dones participar en la definició de la comunitat política

OPINIÓ/ANC
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Una assignatura pendent

M olins de Rei és un dels 
municipis importants 
de la nostra comarca. 

Amb més de 25.000 habi-
tants, la vila compta amb 
una àmplia oferta de serveis 
públics, però encara té un 
gran problema pendent a re-
soldre: la construcció d’una 
nova residència per a la gent 
gran que pugui solucionar la 
gran demanda de places que 
hi ha actualment.   

Aquesta problemàtica 
s’arrossega des de fa molt 
temps. Fa més d’una dècada, 
l’Ajuntament va definir el Pla 
d’Equipaments per al període 
2006 al 2016. Un Pla que va 
complir tots els seus objectius 
menys la construcció de la re-
sidència per a la gent gran per 
part de la Generalitat, tot i que 
l’Ajuntament havia cedit uns 
terrenys per a la seva construc-
ció. “Per motius desconeguts, 
la Generalitat va retornar a 
l’Ajuntament el terreny cedit. i 
es va oblidar, tant pels partits 
polítics com per la Genera-
litat”, explica la PARM (Plata-
forma d’Afectats Residència 
Molins). Així, l’any 2015, un 
grup de persones, “ens vam 
fer ressò d’aquest problema. 
Es va enviar a l’alcalde, Joan 
Ramon Casals, i a la regidora 
de la gent Gran, la socialista 
Jèssica Revestido, una carta 
indicant aquesta inquietud, 

però no vam tenir resposta”. 
En aquest context va néixer 
la PARM integrada per per-
sones que “tenien l’objectiu 
de fer visible la reivindicació. 
Aquesta iniciativa popular 
només reclama el compli-
ment del Pla d’Equipaments 
de l’Ajuntament”, diuen els 
seus membres.  

Mobilització
A partir d’aquest mo-
ment, la plataforma es va 
començar a mobilitzar 
recollint signatures de su-
port a aquesta reivindi-
cació. “Quant vam tenir 
unes 3.300 signatures, les 
vam presentar al registre 
d’entrada de l’Ajuntament, 
juntament amb la consti-
tució de la  plataforma in-
dicant, a més, que es donés 
informació a tots els partits 
polítics. L’alcalde ens va co-
mentar que es posaria a tre-

ballar i que faria les accions 
pertinents, però el temps va 
passar i no vam saber res. No-
més vam tenir respostes eva-
sives”, argumenta la PARM. 

Com que el projecte no ana-
va endavant, la plataforma 
va contactar amb  l’oposició 
(ERC, CUP, Molins Camina i Ini-
ciativa) per donar a conèixer 
el tema. “Es van quedar sor-
presos, doncs no els n’havia 
arribat cap informació del 
tema i molt menys les 3.300 
signatures que vam presentar 
pel registre d’entrada.”

Moció 
La PARM va aconseguir que 
s’elaborés una moció reivindi-
cant la necessària residència, 
i es va presentar al Ple el dia 
24 de novembre de 2016., 
que va ser aprovada per tots 
els partits polítics. Posterior-
ment, l’alcalde va entrevistar-
se amb la PARM però, segons 
aquesta, sempre condicio-
nant la construcció de la nova 
residència a la concessió de 
places concertades per part 
de la Generalitat. Així, el se-
gon pas que va fer la PARM, va 
ser mobilitzar a la ciutadania, 
aconseguint aplegar un cen-
tenar de persones.  

Segons la plataforma, 
l’Ajuntament no va reaccionar 

i continuava sense concretar 
res. Així, fa uns quatre mesos 
es va demanar una entrevista 
a la consellera, Dolors Bassa, 
per tal de saber la postura de 
la Generalitat. El 25 de maig 
diversos representants de la 
PARM, van ser rebuts pel se-
cretari d’Afers Socials i Famí-
lies, Francesc Iglesies, que va 
conèixer les demandes de la 
plataforma. “La seva informa-
ció no tenia res a veure amb la 
informació que ens va donar 
l’alcalde”, diu. A més, afirma 
que “l’alcalde sempre ens ha 
etiquetat de complement i 
que estava treballant des de 
fa temps amb aquest tema 
donant suport a la plataforma, 
però què ha fet?. Tenim una 
biblioteca que serà l’enveja 
del Baix Llobregat, dos polies-
portius i dos instituts, però de 
residència per la gent gran 
res de res. Hauria de prendre 
exemple de municipis veïns”. 

Actualment, l’única residèn-
cia pública i privada que 
hi ha a Molins de Rei és la 
Llar d’Avis Dr. Josep Mestre 
(donada i rehabilitada per 
ser una residència). L’edifici 
compta amb només té 25 
places concertades i 10 de 
centre de dia. Segons la PAR-
MA, amb les noves normes 
establertes per la Generalitat 
de Catalunya, fa que sigui 

“quasi impossible adaptar-la. 
Moltes persones han de mar-
xa a altres municipis per tenir 
una plaça”. A més, hi ha una 
llista d’espera de 120 perso-
nes que esperen entre 3 i 4 
anys poder optar a una plaça.

La PARM ja ha recollit aproxi-
madament 5.000 signatures 

que han estat presentades 
al registre d’entrada de la 
Conselleria de Benestar, 
Afers Socials i Família. Un 
aval que hauria de ser més 
que suficient per solucionar 
definitivament el déficit de 
places públiques per a per-
sones de la tercera edat que 
hi ha a Molins de Rei.

Foto: PARM-Arxiu

Comissió birateral
En resposta a les reivindicacions de la PARM, l’Ajuntament 
de Molins de Rei i el Departament de Treball, Afers socials 
i Famílies de la Generalitat de Catalunya, van acordar 
establir una comissió bilateral per estudiar i proposar 
quin és el millor model per abordar el dèficit de places 
de residència de gent gran a Molins de Rei. 

Segons fonts municipals, la comissió analitzaria diverses 
possibilitats. Una podria passar per la concertació de noves 
places a l’Ajuntament mitjançant un tercer operador, com 
podria ser el Centre Mèdic Molins, mantenint la residència 
actual de l’ajuntament Josep Mestres. Una altra possibilitat 
seria endegar la construcció d’una nova residència als 
terrenys que l’Ajuntament ja té reservats al barri de La 
Granja, d’acord amb una concessió per la construcció i 
gestió de la nova residència a Molins de Rei. 

Així mateix, la comissió bilateral Ajuntament-
Generalitat abordarà possibles noves fórmules 
sostenibles i d’alta qualitat assistencial, d’acord amb 
el que serà la nova Llei d’Autonomia Personal, capaces 
d’articular serveis d’atenció domiciliària compatibles 
amb l’atenció diürna amb provisió de serveis, entre 
d’altres, per poder fer front a l’envelliment futur.

Aquesta comissió que es reunirà durant els propers mesos, 
rubricaria durant el setembre el compromís per a les parts i 
signaria un conveni amb els acords d’increments de places 
pel 2018 i el 2019. L’Ajuntament estima que, d’entrada, 
haurien de ser un mínim de 50 places a afegir a les actuals, 
si bé l’increment  serà abordat en el sí de la comissió.

En funció de les propostes de la comissió, l’Ajuntament 
es podria plantejar iniciar els tràmits administratius de 
licitació per la construcció d’una nova residència a la 
vila, la qual hauria de comptar amb el compromís de 
la Generalitat de concertar i posar en funcionament les 
50 places públiques addicionals a Molins de Rei una 
vegada construïda la residència.

Respecte a aquest l’anunci de l’Ajuntament, la PARM té clar 
que “si el consistori actua com ho ha fet fins ara és paper 
mullat” però afirma que “l’Ajuntament ens va confirmar 
que podem participar a la comissió. Ara falta que compleixi 
i esperem que ens avisin quan hi hagi reunions.”

La plataforma PARM reclama a l’Ajuntament de Molins de Rei la construcció d’una residència per a la 
gent gran al municipi que ja estava contemplat en el Pla d’Equipaments (2006-2016)

Síguenos en Instagram y Facebook
Looks diarios, novedades y promociones 
para estar siempre a la última en moda

Te esperamos. 
MªCarmen Tenorio Gómez y Carla Torrico Avilés
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El bàsquet comarcal 
tanca un any històric

D ‘excepcional es pot 
qualificar la tempo-
rada del bàsquet a la 

nostra comarca tant en la 
categoria masculina com 
la femenina. I és que dos 
equips del Baix Llobregat 
van assolir dos fites històri-
ques per a les seves respec-
tives entitats. El BC Marto-
rell va aconseguir l’ascens, 
per primer cop, a la LEB Ar-
gent, mentre que el Barça 
CB Santfeliuenc torna a la 
Lliga Femenina 2. 

Ho guanyen tot
El BC Martorell militarà la 
propera temporada a la 
LEB Argent. Serà el primer 
cop que els blaus juguin al 
que és la tercera catego-
ria del bàsquet nacional, i 
ho faran per mèrits propis 
després de finalitzar de 
forma impecable la fase 
d’ascens a Villagarcía de 
Odón (Madrid). 

En el partit decisiu, els blaus 
no van fallar i es van impo-
sar al Yosiquesé de Còrdova 
per 88 a 59 (17-16, 29-13,16-
10 i 26-20) segellant defini-
tivament el passaport per 
a la LEB Argent. Anterior-
ment, s’havien imposat a la 
Fundación Baloncesto León 
(77-64) i al Eurocolegio Cas-
vi (67-70) completant una 
competició impecable. “Ha 
estat un any increïble”, va 
manifestar Adrià Alonso al 
final del partit i una vegada 
assolit l’ascens.

D’aquesta manera, l’equip 
d’Adrià Alonso tanca una 
temporada memorable i 
que serà recordada durant 
molts anys, després de pro-
clamar-se campió de la Lliga 
EBA (grup C) i de la Lliga Na-
cional Catalana EBA 2016-
2017 (es va imposar al BBA 
Castelldefels per 77a 73).

Un doblet
El Barça CB Santfeliuenc 
jugarà la propera tempo-
rada a la Lliga Femenina 
2, la segona categoria del 
bàsquet nacional –ja va 
militar la temporada 2013-
2014- . Una fita història per 
a un equip baixllobregatí 
que va tancar invicte la 

fase d’ascens. La competi-
ció es va celebrar al Palau 
Municipal d’Esports Juan 
Carlos Navarro de Sant 
Feliu de Llobregat. Les 
blaugrana, dirigides per 
Mateo Rubio, es van impo-
sar al Bàsquet Muro balear 

per 79 a 49 en el decisiu 
enfrontament que els va 
donar el passaport per as-
solir la nova categoria. A 
més, el Barça CBS es va im-
posar en el partit inaugural 
al Ciutat d’Inca per 76 a 46 
i a la segona jornada al Cer-

danyola-Vila Universitària 
per 65 a 56. 

L’ascens va arribar just una 
setmana després que les 
jugadores que entrena Ma-
teo Rubio es proclamessin 
campiones de la Final a 
Quatre de la Copa Cata-

lunya, després de vèncer 
a la final el Cerdanyola-
Vila Universitària per 57 a 
49 disputada també en el 
Palau Municipal d’Esports 
Juan Carlos Navarro. En 
semifinals havia vençut al 
Mataró per 73 a 55. 

Dues competicions que 
es van emmarcar dins de 
les activitats programades 
amb motiu que la ciutat 
és Capitalitat del Bàsquet 
Femení amb motiu del 
norantè aniversari del CB 
Santfeliuenc.

L’altre bàsquet
D’altra banda, la UNES-
Barça es van proclamar 
campions de la Copa Ca-
talunya en bàsquet en ca-
dira de rodes. La final de 
la Copa, que es va jugar a 
Banyoles, va enfrontar la 
UNES-Barça amb el Glo-
bal Basket, en un partit 
emocionant que va acabar 
amb el marcador amb un 
54 a 49, a favor de l’equip 
de Sant Feliu de Llobregat. 
El CEM Hospitalet va ser 
tercer i el CB Mifas, quart. 

Distincions
Les grans temporades dels 
dos equips baixllobregatins 
no han passat desapercebu-
des per la Federació Catalana 
de Bàsquet. Precisament els 
dos entrenadors, Adrià Alon-
so i Mateo Rubio seran guar-
donats per l’FCBQ el proper 
dissabte 1 de juliol en la Fes-
ta del Bàsquet català 2017 
a la sala Luz de Gas de Bar-
celona. El martorellenc, que 
resideix actualment a Sant 
Joan Despí, Adrià Alonso re-
brà el guardó com a millor 
tècnic d’equips en competi-
ció d’àmbit estatal, mentre 
que Mateo Rubio serà dis-
tingit com a millor entrean-
dor d’equips femenins en 
competició d’ambit català. 
També seran premiats Anna 
Boleda, millor jugadora de 
la Copa Catalunya,  el Bar-
ça CBS com a campió de 
la Copa Femenina. A més, 
l’Ajuntament de Martorell i 
Sant Feliu tindran un reco-
neixement per organitzar 
Campionats de Catalunya. 

Foto: FCBQ -Martorellesports- barça CBS

Adrià Alonso: 
"La ciutat 

mereix tenir 
un equip 

professional"

Quina valoració fas de 
la temporada a nivell 
d’equip i personal?

A nivell d’equip la tem-
porada ha estat història. 
Estem molt contents 
d’aconseguir l’ascens a 
LEB i a més la Lliga Ca-
talana, en un club on 
mai s’havia aconseguit.  
I a nivell personal estic 
satisfet de poder tornar  
a casa meva i aconse-
guir èxits per la ciutat.  

Quina ha estat la clau 
d’aquesta temporada 
plena d’èxits?

Penso que hem tingut 
una plantilla molt equili-
brada. No teníem un ju-
gador de referència sinó 
un equip que ha fet pinya 
tant a dins com a fora de 
la pista. I a més, una afi-
ció que ha estat al costat 
nostre en tot moment. 

Penses que finalment 
podreu jugar a la LEB 
Argent?

El club i l’Ajuntament 
estan treballant de va-
lent perquè això sigui 
possible. Penso que 
la ciutat es mereix on 
equip professional en 
una categoria impor-
tant, com ja fa anys hi 
havia amb el futbol sala. 

Parla’ns del teu futur...

Doncs la veritat és que 
no ho tinc clar, és incert. 
Fins que no tinguem co-
neixement del projecte 
esportiu que té l’entitat 
per a la propera tempo-
rada no em podré de-
finir. A mi m’agradaria 
continuar al BC Marto-
rell perquè m’han trac-
tat realment molt bé. 

El BC Martorell va assolir l’ascens a LEB Argent per primera vegada, i el Barça CB Santfeliuenc torna 
per la porta gran a la Lliga Femenina 2 on ja va jugar la temporada 2013-2014 
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El Canal Olímpic serà d’accés 
gratuït als castelldefelencs

L’Ajuntament de Castelldefels i l’empresa Equacat, societat 
anònima encarregada per la Generalitat de fer-se càrrec 
de la gestió i explotació del Canal Olímpic de Catalunya, 

va signar un acord que concreta la voluntat d’ambdues 
parts que aquesta instal·lació esportiva sigui un equipament 
proper i obert - únicament al recinte, no als serveis- a les 
entitats esportives i a la ciutadania de Castelldefels. L’acord 
estableix també que l’Ajuntament col·laborarà amb el 
Canal Olímpic en l’organització d’esdeveniments esportius, 
aportant recursos per al seu desenvolupament.

Un advocat per assessorar sobre 
clàusules abusives a Pallejà

L’Ajuntament de Pallejà ofereix a la ciutadania a la 
ciutadania assessorament personalitzat sobre les 
clàusules abusives de les hipoteques. L’atenció de 

forma individualitzada per a tots aquells que vulguin 
formular consultes es fa tots els dimarts a partir del dia 
13 de juny, de 10 a 14h del matí. Cal destacar també que 
les consultes són gestionades pel Servei municipal de 
Consum del consistori baixllobregatí, amb el suport de 
la Diputació de Barcelona i la col·laboració del Col·legi 
d’Advocats de Sant Feliu de Llobregat.

Campanya de prevenció contra el 
mosquit tigre al Baix Llobregat 

L ‘empresa Ferrer col·labora amb el Col·legi de 
Farmacèutics de Barcelona en una campanya de 
prevenció contra el mosquit tigre a la comarca en ser 

una regió amb especial presència d’aquest insecte i de fet 
una de les poques zones que compta amb un Servei públic 
propi de Control de Mosquits, prestat pel Consell Comarcal. 
Està previst que comenci a mitjans juny i l’objectiu és 
combatre la seva proliferació amb l’arribada de la calor, en 
combinació amb les accions intensives de control integrat, 
tractaments i informació preventiva que realitza el Consell.

Sant Joan Despí ja està a punt per celebrar el 
gran esdeveniment anual, la Festa Major
La cantant Gisela serà l’encarregada enguany de fer el tradicional  
pregó el dimecres 21 de juny a la plaça del Mercat de les Planes

Sant Joan Despí està 
a punt per gaudir de 
cinc dies festius i molt 

intensos a la ciutat on la 
participació serà, de nou, la 
característica d’un extens 
programa d’actes dissenyat 
per satisfer als seus ciuta-
dans de totes les edats. I és 
que se celebra la Festa Ma-
jor. La cantant Gisela obre 
la festa d’enguany amb 
el tradicional pregó que, 
com no podia ser d’una 
altra manera, clourà inter-
pretant algun dels seus 

darrers èxits. Serà el dime-
cres 21 de juny a la plaça 
del Mercat de les Planes 
(20 h), després de la tradi-
cional cantada d’havaneres 
(19.30 h) i just abans del 
toc d’inici de Festa Major, 
amb tronada i ball de ge-
gants.  Les activitats però, 
ja van començar el passat 
16 de juny amb la cele-
bració del VII Torneig Ce-
brià Benages UE Sant Joan 
Despí de futbol així com el 
Cercatasquet, les Papallo-
nes Nocturnes al parc entre 

altres.  Entre les actuacions 
estel·lars hi haurà la del po-
pular Mag Lari (dijous 22, 
22.30 h, plaça del Mercat), 
el concert de Macaco (24 
de juny, 24 hores, Parc de la 
Fontsanta) o la Trobada de 
Gegants (25 de juny, 9.30 
h), que enguany arriba a la 
trenta-tresena edició. 

El cartell
En l’edició d’enguany, la 
imatge de la Festa Major 
ens presenta un cartell 
que reprodueix l’estil de les 

il·lustracions estiuenques 
de moltes  activitats i cam-
panyes publicitàries d’avui 
dia. És obra de Juanma Gar-
cía Escobar, amb una àm-
plia experiència en el món 
de la il·lustració publicitària 
i promocional per a grans 
marques i esdeveniments, 
que ha recreat, fidel al seu 
estil, l’alegria i varietat de 
propostes que presenta 
al programa de les festes 
d’aquest 2017 i que, a la 
vegada, transmet l’esperit 
d’una ciutat plena de vida.

Foto: Sergio Arias

L’Ajuntament treballa per millorar les condicions 
dels animals de companyia. Una serà l’ampliació 
dels dos pipicans del parc de la Fontsanta que 

duplicaran l’espai i milloraran les instal·lacions con-
vertint-les en àrees de lleure i esbarjo. També incor-
pora un apartat a la pàgina web específica sobre els 
animals; la creació d’un protocol intern d’atenció a la 
ciutadania que té mascotes; o campanyes periòdiques 
de sensibilització al voltant dels drets i deures.

Més cura pels animals de companya

Ferrocarrils de la Generalitat de Catalunya 
inaugura el Montserrat Clàssic Express
És l’únic tren restaurant turístic de Catalunya que té sortida des 
de Sant Boi de Llobregat amb parades a Martorell i Monistrol

E l passat dissabte 3 de 
juny es va inaugurar 
el Montserrat Clàssic 

Express 1890, que Ferro-
carrils de la Generalitat de 
Catalunya (FGC) i Trentur, 
S.L. han posat en marxa, 
un projecte totalment in-
novador i únic a Catalunya. 
Es tracta d’una joia ferro-
viària modernista propie-
tat de Ferrocarrils de la 
Generalitat de Catalunya, 
totalment restaurada i que 
conserva la seva essèn-
cia original modernista i 
històrica. El conseller de 

Territori i Sostenibilitat, Jo-
sep Rull, va explicar durant 
l’acte de presentació que 
“aquesta serà una experièn-
cia d’èxit. Permetrà que FGC 
torni a tocar l’excel·lència, 
no només en la mobilitat 
sostenible, sinó també ge-
nerant valor afegit.”

Quatre cotxes
Componen el Montserrat Clas-
sic Express quatre cotxes: el 
C-36 datat del 1893, el C117 
del 1923, i el C31 i C103, del 
1925. A la seva singularitat de 
compartiments amb taula per 

a quatre persones, se li afegeix 
una exclusiva barra de servei 
de bar. Els cotxes són de fusta 
i tenen balcons d’accés en els 
seus extrems, característiques 
ambdues típiques de finals 
del segle XIX i principis del 
XX. El comboi serà conduït 
per una locomotora Alstom 
del 1955, fabricada a França, 
i amb uns colors blau i groc 
molt característics. La capaci-
tat total de viatgers és de 157.  

Gastronomia
Tots els diumenges i di-
mecres, iniciarà el seu 

recorregut a Sant Boi de 
Llobregat. La primera pa-
rada serà a Martorell on 
s’oferirà un tast de produc-
tes tradicionals catalans, 
així com una visita al Mu-
seu del Vapor. Tot seguit, 
reprendrà el seu trajecte 
fins a Monistrol, on els 
passatgers embarcaran el 
Cremallera de Montserrat 
fins al Monestir, i disposa-
ran d’una hora i mitja per 
a passejar i visitar l’entorn. 
A la tornada, novament 
al Montserrat Clàssic Ex-
press, els viatgers gaudi-

ran d’un dinar, basat en 
una proposta de produc-
tes locals, marinat amb 
vins i caves catalans. El 

trajecte serà amenitzat per 
autèntics guies de l’època, 
que dinamitzaran i evoca-
ran el trasllat al segle XIX.

Foto: Generalitat

Es va inaugurar l’exposició del fotògraf esportiu Jor-
di Cotrina, Minut 111, en un acte que es va celebrar 
al Centre Jujol-Can Negre de Sant Joan Despí. La 

mostra, composta per vint-i-sis fotografies, pren com 
a punt de partida la icònica imatge del gol de Ronald 
Koeman a la final de la Copa d’Europa a l’estadi de 
Wembley l’any 1992 que va donar a l’equip la seva pri-
mera copa. Aquesta imatge és l’inici d’un viatge per la 
història del Barça dels darrers 25 anys. 

Exposició fotogràfica del Barça
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C’s trenca l’acord de govern amb 
el PSC a l’Ajuntament de Cervelló 

"Ens hem vist obligats a trencar el pacte de govern amb el 
PSC a Cervelló per la seva falta de compromís amb l’acord 
que vam signar després de les eleccions municipals del 

2015”. Així ho ha anunciat el portaveu del grup municipal de 
Ciutadans (Cs) a l’Ajuntament de Cervelló, Luis Díaz, després 
que en el Ple municipal d’ahir els socialistes decidissin sumar 
Cervelló al Pacte Nacional pel Referèndum. Díaz ha criticat la 
“falta de transparència i coherència” del PSC en el municipi i 
li ha advertit que “donant suport a les postures separatistes 
està abandonant a la majoria dels seus votants.”

Neix una plataforma per demanar 
una comarca a la zona nord 

La Casa de Cultura d’Olesa de Montserrat va acollir la 
primera reunió d’una nova plataforma per impulsar la 
comarca del Baix Llobregat Nord o del Montserratí. El 

seu objectiu és consolidar administrativa i territorialment 
la zona nord del Baix Llobregat. Una quinzena de persones 
van debatre i van acordar impulsar aquesta proposta amb 
representants dels municipis d’Olesa, Martorell, Esparreguera, 
Sant Esteve Sesrovires, El Bruc i Collbató. Es va parlar de com 
entomar la representativitat, quins pobles en formaran part i 
la implicació dels agents socials, econòmics i polítics.  

El Consell Comarcal diu no al 
Pacte Nacional pel Referèndum 

El Ple del Consell Comarcal del Baix Llobregat va aprovar 
per 20 vots a favor i 17 en contra revocar l’adhesió al 
Pacte Nacional pel Referèndum que es va aprovar al 

plenari del passat 30 de març. Llavors, la moció presentada 
per Entesa (ICV-EUiA-EPM) i CDC, va prosperar amb el suport 
d’ERC i la CUP, i l’absència a les votacions de dos consellers 
del PP i un de C’s. Així, dos mesos després que l’adhesió tirés 
endavant, aquests dos grups van presentar al ple una moció 
per deixar sense efecte l’anterior acord que ha prosperat 
gràcies al suport dels 13 consellers del PSC.

La socialista Maria Miranda ja exerceix 
d’alcaldessa de la ciutat de Castelldefels
Es continuarà amb el que es va acordar en el pacte de formació de 
Govern en què estan participant cinc forces polítiques locals 

El Ple extraordinari de 
l’Ajuntament de Caste-
lldefels del 10 de juny 

va finalitzar amb l’elecció 
i presa de possessió de 
l’alcaldessa de Castell-
defels, la socialista Ma-
ria Miranda. En virtut del 
pacte de Govern signat 
per cinc forces polítiques 
l’any 2015 (PSC, Movem, 
ERC, PDeCAT i CSPOT), Mi-
randa ha pres el relleu de 
Candela López, de Movem 
—candidatura que inte-
grava ICV-EUiA, MES, Equo 
i Entesa—. La nova alcal-

dia continuarà amb el que 
es va acordar en el pacte 
de formació de Govern 
en què estan participant 
les cinc forces polítiques 
des de les darreres elec-
cions. Des d’aleshores, han 
tingut responsabilitats 
de Govern totes cinc, in-
cloent-hi els dos regidors 
del PDeCAT, que s’hi van 
incorporar el gener de 2017. 
Miranda liderarà el Govern 
des del càrrec d’alcaldessa 
a partir d’ara, en la segona 
etapa del projecte de Go-
vern que comparteixen.

compromisos
La nova alcaldessa va subrat-
llar que amb el pacte fa pos-
sible “un projecte comú que 
estem liderant perquè Caste-
lldefels torni al camí del pro-
grés, impulsant accions impor-
tants per donar resposta a les 
necessitats de la ciutadania”. Al 
mateix temps, va oferir “la mà 
als companys de l’oposició per 
sumar esforços i treballar per 
la ciutat de Castelldefels; si tots 
sumem esforços els projectes 
seran encara més sòlids”. Una 
vegada investida alcaldessa, 
Maria Miranda va resumir 

els quatre compromisos que 
adquireix davant de la ciuta-
dania: “lluitar per la igualtat 
d’oportunitats; garantir opor-
tunitats de futur mitjançant 
l’elaboració participativa del 
Pla Estratègic de ciutat 2030; 
treballar per una ciutat soste-
nible per viure i conviure, amb 
carrers més dignes, una ciutat 
més amable; i fomentar la 
proximitat, la transparència, 
la participació que conduei-
xin a un bon govern”. Miran-
da va argumentar que el 
govern municipal actual té 
els fonaments en la plurali-
tat, la diversitat i el diàleg. 

Foto: Aj. Castellderfels

Al Papiol també va haver-hi un relleu d’alcalde, d’acord amb 
el pacte de govern fruit al qual van arribar tres dels grups 
polítics locals del Papiol després de les darreres eleccions 
municipals. Segons aquest pacte —subscrit pels grups locals 
del PDeCAT, ERC i Sumem pel Papiol—, Joan Borràs (ERC) ha 
estat l’alcalde del Papiol durant els dos primers anys; i ara ho 
serà Jordi Bou (PDeCAT) fins als propers comicis locals.

Relleu a l’alcaldia del Papiol

Els dos regidors del PDeCAT decideixen 
incorporar-se a l’equip de govern de Cervelló 
A partir d’ara hi haurà un tripartit amb el Partit Demòcrata, 
M’estimo Cervelló-PSC-CP i el grup Cervelló, ara sí es pot  

M’estimo Cervelló-PSC-
CP i Partit Demòcrata 
(PDeCAT) de Cervelló 

–actualment compta amb 
dos regidors, Mrian Herre-
ro i Jordi Civit- van arribar 
a un acord que estableix la 
col·laboració d’aquestes for-
macions polítiques per tre-
ballar conjuntament en la 
transformació i millora de la 
població baixllobregatina, un 
govern del qual també forma 

part Cervelló, ara sí es pot. 
Amb aquesta incorporació ja 
són deu municipis a la comar-
ca en els que treballen con-
juntament PDCat i PSC.

Segons el Partit dels Socialis-
tes de Catalunya (PSC), l’acord 
és una aposta per impulsar un 
apropament en els compro-
misos programàtics que totes 
les formacions comparteixen. 
Aquesta etapa que s’enceta 
vé marcada pel resultat elec-

toral de les formacions en els 
comicis municipals de 2015, 
per la coincidència progra-
màtica en temes per la millora 
del municipi i per la voluntat 
de fer un govern, fort, esta-
ble, seriós i responsable que 
pugui afrontar els principals 
problemes de Cervelló.

Objectius
Els objectius, a partir d’ara i 
fins al final de la present le-

gislatura seran els següents: 
atendre les necessitats de la 
població; desenvolupar polí-
tiques actives econòmiques 
que tinguin com a objectiu 
augmentar el creixement 
d’ocupació i generació de 
més activitat econòmica; tre-
ballar conjuntament per do-
nar impuls i posar en marxa 
objectius que són competèn-
cia d’altres administracions, 
millorar la vertebració urba-

na de la població i garantir la 
connectivitat entre les seves 
urbanitzacions i millorant la 

mobilitat i Impulsar un pro-
jecte de desenvolupament de 
polítiques mediambientals.

Foto: PSC

Serrano, proclamat president del 
PP de la província de Barcelona 

Daniel Serrano va ser triat nou president del PP de la 
província de Barcelona amb el 85% dels vots emesos 
en el 13è Congrés celebrat aquest cap de setmana a 

Sitges. El cornellanenc va afirmar durant la seva intervenció 
que “el Partit Popular ha de ser un actor principal a Catalunya 
perquè som el partit que governa Espanya i hem d’aspirar a 
ser partit referent d’aquells catalans que veuen a Espanya 
un motiu d’orgull. El Partit Popular ha de donar resposta a 
aquests centenars de milers de catalans que busquen una 
alternativa clara al separatisme i al populisme d’esquerres.”

Junqueras defensa a Sant Esteve 
que el referèndum serà "útil"  

El president d’Esquerra Republicana de Catalunya, 
Oriol Junqueras, va defensar des de Sant Esteve 
Sesrovires que el referèndum serà “útil” tant als 

votants del ‘sí’ com als del ‘no’. I és que a la localitat del 
Baix Llobregat es va celebrar la Festa de la República 
d’ERC que va comptar amb la presència d’unes 150 
persones d’arreu de la comarca. El líder dels republicans 
va aprofitar la seva intervenció per adreçar-se “a tots els 
demòcrates” perquè, segons ha destacat, “l’únic que ens 
separa és el sentit del vot que posarem a les urnes.”

Sant Boi canvia el cartipàs de cara 
a la segona meitat del mandat

Les forces polítiques que componen el govern municipal 
(PSC-CP i ICV-EUiA-MES) han acordat una reorganització de 
la direcció política i tècnica de l’Ajuntament i les empreses 

municipals. Salut González passa a ser tinenta d’alcaldia d’Igualtat 
i Dret Socials a més de les responsabilitat que tenia; Laura Solís 
coordinarà des d’Alcaldia els projectes estratègics del Pla de 
Govern i les polítiques d’igualtat de gènere i reforçarà l’acció al 
territori com a regidora del Districte Centre i Vinyets Molí Vell; i Ció 
Lerma afegeix a la regidoria de Salut Pública i Tinença Responsable 
i Benestar dels Animals, la regidoria de Política Agrària.
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SUCCESSOS

Sancionen a Renfe amb 20.000 
euros per l’incident de Molins 

El Departament de Terri-
tori i Sostenibilitat de la 
Generalitat de Catalun-

ya va notificar l’expedient 
sancionador a Renfe per 
l’incident de comença-
ments del mes de maig, en 
què una dotzena d’usuaris 
es van quedar atrapats a 
l’estació de Molins de Rei. 
Aquest fet, considerat com 
a greu, pot suposar una 
sanció de 20.000 euros a la 
companyia, per la presta-
ció inadequada del servei 
i pel perjudici produït als 
passatgers afectats.

Els fets
L’incident es va produir a les 
1.25 hores del dia 7 de maig, 
quan el darrer tren del dia 
va arribar tard a l’estació de 
Molins de Rei i la dotzena 
d’usuaris que van baixar es 
van trobar atrapats perquè 
l’estació estava tancada. 
L’expedient informatiu que 
la Generalitat va obrir en 
conèixer l’incident ha cons-
tatat l’incompliment de les 

condicions de prestació de 
servei per part de l’operador. 
Aquesta és la causa que mo-
tiva ara l’inici d’aquest expe-
dient sancionador.

L’expedient qualifica 
l’incident d’infracció greu, 
en tant que s’han constatat 
deficiències en la planifica-
ció de les operacions ferro-

viàries amb una descoordi-
nació en la gestió del servei 
i l’estació, la qual cosa va 
ocasionar un greu perjudici 
per als usuaris. Concreta-
ment, es considera que va 
existir una prestació inco-
rrecta del servei, ja que no 
es va tenir  en compte que 
el tren anava amb retard a 
causa d’un atropellament a 

l’estació d’Arc del Triomf.

D’acord amb el règim san-
cionador previst en la Llei 
ferroviària catalana, Renfe 
té ara un període de 15 dies 
per efectuar les al·legacions 
que consideri abans que la 
Generalitat continuï amb 
la tramitació per a la reso-
lució de  l’expedient.

Foto: Arxiu

Enxampen a l’Aeroport a un 
ciutadà xilè buscat per homicidi

La Policia Nacional van detenir a l’Aeroport de 
Barcelona-El Prat a un ciutadà xilè buscat per 
homicidi pel Jutjat de Garanties de Valparaíso 

(Xile). Gràcies als mecanismes de cooperació policial 
internacional es va saber que el fugitiu anava a viatjar 
fins al nostre país en un vol procedent de París (França), 
per la qual cosa es va establir un dispositiu policial 
que va culminar amb el seu arrest.  Pel que sembla, 
una discussió prèvia ocorreguda en una discoteca de 
Valparaíso va poder haver estat el detonant del crim.

Presó per a tres homes acusats 
de robatoris al Baix Llobregat

Els Mossos van detenir tres homes de nacionalitat 
xilena, de 30, 27 i 25 anys, tots tres veïns de 
Badalona, com a presumptes autors d’onze delictes 

de robatori amb força a domicilis, un de robatori o furt 
d’ús de vehicle i per pertinença a grup criminal. Els 
agents els relaciona amb onze robatoris amb força en 
habitatges a les comarques següents: Baix Llobregat, 
Baix Camp, Osona, Vallès Oriental i Vallès Occidental. 

Detenen a Pallejà un home  per 
pràctiques exhibicionistes

La Policia Local de Pallejà va detenir el passat 
dimecres 31 de maig un home que havia realitzat, 
presumptament, pràctiques exhibicionistes a l’espai 

públic en el municipi baixllobregatí davant de persones 
que estaven en aquell moment al mateix lloc que aquesta 
persona. La tasca dels agents de seguretat i també la 
col·laboració ciutadana que va reaccionar davant dels 
fets van fer possible la seva detenció el mateix dia dels 
successos. La persona ja ha passat a disposició judicial.

El Departament de Territori i Sostenibilitat obre un expedient sancionador 
a l’operador per deixar atrapades una dotzena de persones a l’estació

Carles Anfruns, cap de la Regió 
Metropolitana Sud dels Mossos 

El treball en equip i el 
respecte per a oferir un 
servei de qualitat van 

ser alguns dels reptes que 
va destacar el comissari 
Carles Anfruns en l’acte ofi-
cial de presa de possessió 
com a nou cap de la Re-
gió Policial Metropolitana 
Sud (RPMS). El comissari 
Anfruns també va tenir pa-
raules d’agraïment per al 
treball realitzat per la co-
missària Cristina Manresa, 
que durant gairebé vuit 
anys ha estat la cap de la re-
gió, i el sotscap de la regió, 
l’intendent Antoni Antolín.

Durant el transcurs de l’acte 
es va fer un acte simbòlic del 
traspàs de la regió entre la 
comissària Cristina Manre-
sa, l’actual cap de la Regió 
Policial Metropolitana Nord, 
i el comissari Carles Anfruns. 
La comissària va agrair als 
comandaments de la re-
gió “amb qui ha format no 
només un gran equip sinó 
també una gran família”, 

que hagin aconseguit ser 
un referent de seguretat al 
territori, on s’han reduït un 
2,45% els fets delictius res-
pecte l’any anterior.

Director general
L’acte celebrat a la comis-
saria dels Mossos de Sant 
Feliu va comptar amb la 
presència del director ge-
neral de la policia, Albert 
Batlle, del major dels Mos-
sos d’Esquadra, Josep Lluís 
Trapero, del cap de la RPMS, 
comissari Carles Anfruns, 
del sotscap de la RPMS, 
l’intendent Antoni Antolín 
i dels comandaments de les 
diverses comissaries i ser-
veis dels Mossos a la Regió 
Policial Metropolitana Sud.

El major dels mossos, Josep 
Lluís Trapero, va posar en 
valor la incorporació del co-
missari Anfruns al capdavant 
de la Regió Policial Metropo-
litana Sud i ha agraït el ser-
vei realitzat per la comissària 
Manresa. El major va voler 

destacar “la gran preparació 
que tenen actualment totes 
les categories professionals 
dintre del cos de Mossos 
d’Esquadra i que duran a 
terme el rejoveniment del 
projecte i del futur del cos”. 
Finalment, el major ha afir-
mat que “des del respecte a 
la història del cos de Mossos 
d’Esquadra, la policia ha de 
tenir coratge per prendre 
decisions i tenir una mirada 
moderna i innovadora per a 
observar les necessitats dels 
ciutadans, ja que vivim en 
una societat canviant.”

Per la seva part, el director 
general de la Policia, Albert 
Batlle, va agrair la tasca feta 
per la comissària Manresa al 
capdavant d’aquesta regió 
policial durant aquests anys 
i li va donar l’enhorabona al 
comissari Anfruns pel seu 
nomenament com a cap 
de la regió. Així mateix va 
constatar la bona feina re-
alitzada per un cos arrelat 
al territori i va encoratjar 
tots els comandaments “a 
afrontar els nous reptes de 
futur amb optimisme.”

Foto: Mossos d’Esquadra

Dos intoxicats en l’incendi de la 
cuina d’un habitatge a Sant Boi 

Un home de 30 anys i dona de 31 van resultar intoxicats 
en l’incendi de la cuina d’un habitatge de Sant Boi. 
Els fets es van produir poc abans de dos quarts de 

deu de la nit en un àtic situat al carrer Ramon Estruch, 
número 7. El foc va calcinar la campana extractora i els 
mobles de la cuina i es va propagar pel sostre a part de 
l’habitatge, que va quedar afectat per les flames i el fum. 
Els dos afectats van ser traslladats pel SEM a l’Hospital 
Sant Joan de Déu de Sant Boi amb pronòstic menys greu. 

Un home s’autolesiona de     
gravetat amb un ganivet 

Els veïns del carrer Mare de Déu de Montserrat de Gavà 
van patir un bon ensurt quan un home de mitjana 
edat  i de nacionalitat marroquina es va autolesionar 

greument amb un ganivet. Sembla que aquesta persona 
va arribar a casa molt alterat, ja que patia problemes 
mentals que haurien desembocat en aquest episodi 
perquè havia deixat de prendre’s la medicació. L’home, 
sense antecedents, s’ha clavat dues ganivetades al pit.

Dos morts en un accident de 
entre un camió i dos turismes 

Dues persones van morir en un accident de trànsit 
que es va produir entre un camió i dos turismes a 
l’A-2 en sentit Barcelona, al punt quilomètric 609, a 

l’altura de Cornellà. Les dues víctimes mortals anaven en 
un dels cotxes. El camió transportava pintures i dissolvents 
i es va produir una fuita que va obligar Protecció Civil a 
activar l’alerta del pla d’emergències en el transport de 
mercaderies, el TRANSCAT. Només es va obrir un carril a l’A-
2 que va provocar retencions de 5,5 quilòmetres en direcció 
Barcelona i 3 més a la B-23 a Sant Feliu de Llobregat.

La comissaria de Sant Feliu va acollir l’acte del relleu on el nou responsable va 
encoratjar a treballar en equip i amb respecte per a oferir un servei de qualitat
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TODO REFORMADO , 
3 HABITACIONES,  EXTERIOR, 

SOLEADO, MUCHA LUZ NATURAL 
VISTAS A BARCELONA, 

SIN EDIFICIOS DELANTE

139.000€uros

CASA CHALET EN SEGUR DE CALAFELL CORNELLÀ - RAMBLA

215.000€

Piso reformado completamente con 
ascensor, balcon, exterior, calefaccion, 
parquet, baño y cocina nuevos.

SANTA COLOMA DE CERVELLÓ

Casa con terreno de 450m2 
en zona Sant Roc

175.000€uros

Preciosa casa en muy 
buena zona, super cuidada 
de 4 habitaciones, 2 baños.
650 m2 de terreno.
Comedor de verano, 
porche a nivel de la piscina

Oportunidad 215.000€uros
PRECIOSO PISO EN CORNELLÀ 

CENTRO Junto Rubio i Ors

1991
Desde

en
CORNELLÀ

INMOBILIARIA



18 Juny 2017  | LA PREMSA DELBAIX.es

El nou centre econòmic de Ca n’Alemany de 
Viladecans té ocupat el 73% del sòl disponible 

ECONOMIA

Ca n’Alemany, promogut 
pel Consorci urbanístic 
DeltaBCN integrat per 

l’Ajuntament de Viladecans 
i l’INCASÒL, s’està conso-
lidant com el nou centre 
econòmic de la zona sud 
de l’àrea metropolitana 
de Barcelona. En poc més 
de tres anys ha captat la 
instal·lació d’empreses 
multinacionals que han 
invertit més de 220 mi-
lions d’euros i generaran 
uns 1.500 llocs de treball. 
El sector ocupa una su-
perfície triangular d’unes 
55 hectàrees emmarcada 
per l’autovia C-32 i la lí-
nia ferroviària. La proxi-
mitat a l’estació de tren, a 
l’aeroport del Prat i al port 
de Barcelona han estat un 
dels principals atractius 
per captar les empreses 
multinacionals com Des-
igual, Recambios Marinos 

i Neiver. Recambios Marinos 
és una empresa dedicada 
a la distribució de motors, 
embarcacions neumàtiques, 
recanvis i accessoris nàutics 
present a més de 20 països 
europeus que ha construït la 
seva nova seu a Viladecans. 
I Neinver, el segon operador 
europeu d’outlets, ha obert 
a Ca n’Alemany un nou com-

plex comercial amb més de 
130 botigues de primeres 
marques internacionals i na-
cionals. Un total de 163.512 
m2, el 73% del sòl, ja s’ha 
venut i només resten per 
comercialitzar 15 parcel·les 
amb un total de 59.082 m2 
de sòl, de les quals cinc són 
propietat de l’INCASÒL i la 
resta de propietaris privats.

Urbanització 
La urbanització de la to-
talitat del sector ha tingut 
un cost global de 37,5 mi-
lions d’euros i s’ha hagut 
d’executar en diverses fases. 
Ha inclòs la construcció d’un 
viaducte que s’ha convertit 
en l’accés definitiu a Vilade-
cans des de l’autopista C-32, 
i d’un nou pont amb doble 
carril sobre la via del tren 
des de la carretera de la vila 
al sector.  Així mateix, s’han 
destinat 5,6 milions d’euros 
a l’execució de les infraes-
tructures per a la millora del 
cicle de l’aigua, entre elles la 
construcció d’una bassa de 
laminació de 90.000m3 que 
en cas d’avingudes absorbirà 
les aigües de la riera de Sant 
Llorenç. Aquestes obres han 
guanyat la primera edició del 
Premi a la millor obra hídrica 
en la categoria d’actuacions 

hídriques en l’entorn urbà, 
convocat pel Salón Interna-
cional del Agua y el Riego - 
Smagua 2017.

El director de l’Institut 
Català del Sòl (INCASÒL), 
Damià Calvet, i l’alcalde 
de Viladecans, Carles Ruiz, 
acompanyats per Jordi Ra-
mírez, secretari del Consell 
d’Administració, Sergi Cas-
tresana, responsable de 
logística i Igone Bartumeu, 
cap de comunicació corpo-
rativa de Desigual van visi-
tar ahir les instal·lacions de 
l’empresa a Ca n’Alemany. 
Desigual ha estat la pri-
mera multinacional en 
apostar per aquest sec-
tor a l’hora d’ubicar-hi un 
dels seus centres logístics 
d’abast mundial inaugurat 
l’octubre de 2015, amb una 
inversió global aproximada 
de 55 milions d’euros.

Actualment només resten per comercialitzar quinze parcel·les que tenen un total de   
59.000 metres quadrats, de les quals cinc són propietat de l’Institut Català del Sòl (INCASOL)

Foto: Generalitat

Es lliuren els Premis Delta a les 
Millors Iniciatives Empresarials 

L’Hotel Rey Don Jaime  de Castelldefels va acollir els 
XIII Premis Delta a les millors iniciatives empresarials 
2016-2017. Els premis tenen per objectiu fomentar i 

premiar la creació, el desenvolupament i la consolidació 
de les noves activitats empresarials sorgides en 
cadascun dels municipis de la zona Delta de la comarca. 
Els guanyadors van ser: Tinkerers FAB LAB, laboratori 
de fabricació digital (Castelldefels), DNA Family Book, 
de l’empresa Family Synergy, sl (Sant Boi), Datumize, 
de l’empresa Datumize, sl (Viladecans), Eticom, de 
l’empresa Eticom som connexió, sccl (El Prat) i Eventos 
con Alma, de l’empresa Eventos con alma, scp (Gavà).

Un trimestre més d’augment 
d’ocupació a la comarca 

El primer trimestre de 2017 va tornar a registrar un 
creixement de població assalariada al Baix Llobregat, 
seguint amb la tendència del trimestre anterior. Va 

créixer també el nombre de centres de cotització a la 
Seguretat Social i les afiliacions corresponents al règim 
d’autònoms. La població assalariada va augmentar 
respecte a l’anterior trimestre en 1.757 persones, 
l’autònoma en 60 i el nombre d’empreses en 75. Des del 
punt de vista de l’evolució interanual, totes aquestes 
magnituds pugen també respecte al mateix període de 
2016. Pel que fa a la contractació, disminueixen en 3.078 
els contractes registrats respecte el trimestre anterior.

Primera Trobada d’empreses 
responsables i ètiques 

La Sala de Plens del Consell Comarcal del Baix 
Llobregat a Sant Feliu va acollir el passat mes de 
maig la primera Trobada d’empreses responsables i 

ètiques del Baix Llobregat, “El Baix es mou”, organitzada 
pel Grup Incorpora Baix Llobregat, i que va aplegar un 
centenar de persones que apliquen en el seu dia a dia 
la responsabilitat social corporativa. La xarxa d’entitats 
socials del Programa Incorpora de L’Obra Social de la 
Fundació La Caixa, constitueix una suma d’esforços en el 
desenvolupament d’accions de prospecció empresarial i 
d’intermediació laboral entre empreses i persones amb 
especials dificultats en procés de recerca de feina.

El Baix Llobregat va ser el gran protagonista 
de la trentena edició dels Premis Pimes
El Forn de Pa i Pastisseria Cardona de Corbera va rebre el premi al Comerç més Competitiu, i l’empresa 
santboiana Electrònic Intelligent Controls SL va obtenir el de la Petita Empresa més Competitiva

E l Palau Sant Jordi de 
Barcelona va acollir 
el passat 6 de juny la 

trentena edició dels Pre-
mis Pimes, que són un 
reconeixement a la con-
tribució anònima dels pe-
tits i mitjans empresaris 
catalans al desenvolupa-
ment econòmic i social de 
Catalunya. Cal destacar la 
presència del president de 
la Generalitat, Carles Puig-
demont, així com de la 
presidenta del Parlament, 
Carme Forcadell, entre al-
tres autoritats.

Radiografia
El Forn de Pa i Pastisseria Car-
dona és una empresa familiar 
centenària, fundada per Pau 
Cardona Rigol l’any 1885. Va 
néixer com a forn de pa, per 
abastir la població de Corbera 
de Llobregat. Amb quatre es-
tabliments comercials i 20 tre-
balladors, és un clar exemple 
de com el comerç de proximi-
tat, tan arrelat als nostres po-
bles i ciutats, ha sabut fer front 
a la transformació econòmica i 
social que estem experimen-
tant sense perdre la seva es-
sència i esperit de servei.

D’altra banda, electrònic 
Intelligent Controls SL (E-
Controls és el nom comer-
cial d’aquesta empresa de 
Sant Boi de Llobregat) ofe-
reix solucions d’eficiència 
energètica a oficines i ho-
tels, entre altres edificis. 
Els serveis d’aquesta mi-
cropime, que van des de la 
il·luminació fins a la clima-
tització, han anat evolucio-
nant al llarg de la seva tra-
jectòria, passant de ser un 
fabricant més a proveir els 
seus clients amb solucions 
que inclouen formació i 

suport tècnic. E-Controls 
és present a diferents fires 
del sector com la fira de 
Frankfurt, Light&Building, 
ISH Clima o Hostelco, i ja té 
representació comercial a 
diversos països d’Amèrica 
Llatina, entre ells l’Equador, 
Xile i Costa Rica. Durant el 
2016, l’empresa ha fet una 
forta aposta per posar-se al 
dia en Prevenció de Riscos 
Laborals, fent formacions 
a la seva plantilla, formada 
per 8 treballadors. Durant 
el darrer any, l’empresa ha 
creat un nou lloc web en 

format HTML5 per adaptar-
se a les noves necessitats 
dels mercats. A més, cada 
any editen un catàleg on in-

clouen tots els seus produc-
tes, les últimes novetats i 
els projectes més rellevants 
duts a terme l’any anterior.

Més de set mesos després 
de l’obertura de Vilade-
cans The Style Outlets, 
els comerciants locals 
reconeixen que no els ha 
afectat tant com temien, 
segons l’ACN. De fet, Es-
teve Blanch, president 
de la Xarxa Comercial de 
Viladecans, destaca que, 
per exemple, les vendes a 
la campanya de Nadal van 
pujar respecte altres anys 
i que només les botigues 
de roba esportiva i les sa-
bateries han notat un lleu-
ger descens de les vendes. 
“Més enllà dels col·lapses 
als accessos de les dues 
primeres setmanes no 
hem notat gaire, ni per bé 
ni per mal”, explica. 

L’outlet no 
resta clients

Foto: Electrònic Intelligent Controls,S.L.
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com

L’Arxiu Comarcal del Baix 
Llobregat, i en el marc 
dels actes entorn del Dia 

Internacional dels Arxius, va 
ser escenari de la presenta-
ció de Xarxes. Es tracta d’un 
projecte per crear una xarxa 
social històrica de la pobla-
ció del Baix Llobregat i l’Alt 
Penedès liderat per dues 
investigadores de l’àmbit 
de les Humanitats Digitals, 
la Dra. Joana Maria Pujadas-
Mora (Centre d’Estudis De-
mogràfics – UAB) i la Dra. 
Alicia Fornés (Centre de Visió 
per Computador – UAB).

El projecte Xarxes desenvo-
luparà tècniques informàti-
ques per construir xarxes 
socials del passat a partir 
de la vinculació nominal 
dels habitants registrats en 
padrons de localitats limí-
trofes dels segles XIX i XX. 
Fonamentalment, aquest 
projecte és l’extensió al 
conjunt de la comarca del 
Baix Llobregat i de l’Alt Pe-

nedès del projecte “Eines i 
procediments per a la infor-
matització massiva de les 
fonts històriques de pobla-
ció”, iniciat amb els padrons 
municipals d’habitants de 
Sant Feliu de Llobregat.

Reconeixement 
El projecte utilitzarà les tec-
nologies de visió per ordi-
nador que permeten des-
envolupar programes de 

reconeixement massiu de 
caràcters de lletra manus-
crita i mecanoscrita per fer 
possible una transcripció au-
tomàtica o semiautomàtica 
dels documents digitalitzats. 
L’extracció d’informació dels 
padrons es farà mitjançant 
jocs informàtics creats espe-
cialment per a la participació 
ciutadana, que alhora recolli-
ran l’experiència dels arxivers 
com a curadors de docu-

mentació històrica. La infor-
mació obtinguda s’oferirà 
en accés obert a Internet de 
manera gràfica i pedagògica. 
D’aquesta manera, en aquest 
projecte, s’alien la innovació 
tecnològica, la demografia, 
la informació en general, i 
els documents d’arxiu, en 
particular. Un exemple de 
confluència de la tecnologia 
amb les humanitats i el patri-
moni documental.

Model 
Aquesta iniciativa inclou 
un model d’innovació so-
cial que implica els ciu-
tadans de manera activa 
en el projecte. D’aquesta 
manera habitants dels dife-
rents municipis de les dues 
comarques podran parti-
cipar en les transcripcions 
dels padrons dels seus 
municipis a través d’una 
plataforma col·laborativa 
per Internet a través de 
l’anomenat crowdsourcing.

El nou projecte Xarxes es 
presenta a l’Arxiu Comarcal  
En aquesta iniciativa s’alien la demografia, la informació en general, 
la innovació tecnològica, així com els documents d’arxiu

Foto:  AC Baix Llobregat

TECNOLOGIA
UPMBALL fa un programa de 
formació en Tecnologies Smart 

La  Unió Patronal Metal·lúrgica de L’Hospitalet i Baix 
Llobregat (UPMBALL), de la mà de l’Associació 
Empresarial de L’Hospitalet i Baix Llobregat (AEBALL), 

Smart Space i EADA, ha començat a impartir el Programa 
Superior de Tecnologies i Innovacions Smart aplicades 
als Polígons Industrials: Mobilitat i Big Data. El programa 
està destinat a promoure l’emprenedoria territorial 
especialitzada, orientat al creixement i basat en la innovació 
i la tecnologia. Es tracta d’un programa gratuït, perquè 
està subvencionat pel Programa Integral de Foment de 
l’Emprenedoria i cofinançat pel Fons Social Europeu.

Torna el CasTECHdefels 2017 

L’Ajuntament de Castelldefels i la Universitat 
Politècnica de Catalunya (UPC) treballen 
conjuntament en l’organització de l’edició 2017 

de la Universitat d’Estiu de Ciència i Tecnologia de 
Castelldefels, CasTECHdefels per a joves estudiants, 
mestres i públic en general. Del 26 de juny al 15 de 
juliol es proposa un programa d’activitats que permetrà 
formar part del Campus del Baix Llobregat de la UPC i 
viure un Castelldefels ple de ciència i tecnologia. 

El Consell Comarcal aplega 
startups d’economia social 

Diverses startups d’economia social del Baix es 
van trobar al Consell Comarcal, en una jornada 
organitzada per l’Ateneu Cooperatiu, amb 

l’objectiu de col·laborar i generar sinergies entre elles 
i les diferents administracions públiques. A la trobada 
van participar Startups vinculades a la lluita contra al 
malbaratament alimentari; a la utilització de tecnologia 
amb codi obert i a serveis d’acompanyament maternal. 
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E l Castell de Castell-
defels va acollir, amb 
una assistència supe-

rior a la prevista, la jorna-
da titulada “La gestió dels 
residus municipals: rep-
tes de futur”, organitzada 
per l’Ajuntament i l’Àrea 
Metropolitana de Barce-
lona. L’objectiu va ser fer 
un debat sobre la gestió 
dels residus municipals. 
El model de gestió i com 
avançar cap als objectius 
de recollida selectiva per 
a l’any 2020 millorant-ne 

els resultats van ser els 
dos grans blocs de debat 
de les ponències. La ne-
teja viària i la recollida de 
residus són dues compe-
tències municipals i tant la 
necessitat de millorar-ne 
la gestió i el servei com la 
necessitat d’incrementar 
la recollida selectiva són 
dos reptes de futur.

Així es va veure en aques-
ta jornada que va comptar 
amb taules rodones so-
bre “L’aposta política per 
la remunicipalització i la 

gestió directa dels serveis 
públics”, “Models d’èxit i 
experiències innovadores 
en la millora de la recollida 
selectiva municipal”, així 
com la ponència “El canvi 
en les polítiques de gestió 
de residus a l’Àrea Metro-
politana” o un bloc temàtic 
dedicat a propostes inno-
vadores per al Residu Zero.

Remunicipalització 
El regidor d’Urbanisme i 
Obres, Medi Ambient i Sos-
tenibilitat, Ramon Morera, 

va ser un dels encarregats 
de presentar durant la jor-
nada el cas de la remuni-
cipalització del servei a la 
ciutat. Morera va assegurar 
que “aquesta és una idea 
que no només s’està por-
tant a terme al nostre país, 
sinó a molts altres punts 
del Món”. “El cas concret 
de Castelldefels ha generat 
molta expectativa i és per 
aquest motiu que d’altres 
administracions estan inte-
ressades a saber com s’ha 
portat a terme”, va afegir.

Castelldefels debat sobre la 
gestió dels residus municipals 
El seu model i com avançar cap als objectius de recollida selectiva 
per a l’any 2020 millorant-ne els resultats van ser els dos grans blocs

Fotos:  Aj. Castelldefels

L ’Ajuntament de Sant 
Vicenç dels Horts està 
coordinant un projec-

te de millora integral a la 
zona agrària i del riu, amb 
l’objectiu final de recuperar 
definitivament l’entorn natu-
ral. En aquest sentit, ja s’han 
iniciat els tràmits per tirar en-
davant quatre grans actua-
cions a la zona: l’ampliació 
del Parc Agrari al seu pas 
pel municipi, la reordena-
ció d’una pastilla d’horts en 
situació il·legal, la millora 
dels camins d’accés al riu, 
i la regulació del trànsit de 
vehicles i vianants pels vials 

que transcorren paral·lels a la 
ribera del Llobregat.

El consistori baixllobregatí 
ha sol·licitat a l’Àrea Metro-
politana de Barcelona que 
els camps més propers al nu-
cli urbà, unes 40 hectàrees, 
quedin sota el paraigua del 
Parc Agrari. En l’actualitat, 
aquest parc comença a partir 
de l’autovia i abraça la primera 
franja de camps que s’estenen 
a esquerra i dreta, entre les rie-
res de Torrelles i de Cervelló. 
Amb l’ampliació programa-
da per l’Ajuntament, s’hi afe-
girien tots els camps que hi 

ha fins a arribar a la carretera 
de Sant Boi. 

Protecció 
D’aquesta manera, queda-
ria blindada mediambien-
talment la zona on fa anys 
s’havia planificat la construc-
ció de milers de pisos en el 
marc de l’Àrea Residencial 
Estratègica. A més, aquests 
camps passaran a tenir el se-
gell de qualitat del Parc, que 
preserva i promociona els 
usos agrícoles i el seu entorn 
natural. La millora de l’entorn 
del riu continua amb la re-
ordenació d’un segon espai 

d’horts en situació il·legal. 
Aquesta pastilla es troba un 
cop passada la via del tren, 
ja a tocar de la ribera, i ocupa 
unes 6 hectàrees. És propietat 
de la Generalitat, que ja ha 
iniciat els tràmits per traslla-
dar-la a l’Ajuntament i que 
aquest pugui convertir-la en 
horts socials i espais de lleure.

Millores
La tercera gran actuació és la 
millora dels camins d’accés 
al riu i de passeig. En aquest 
sentit, l’Ajuntament ampliarà 
el camí d’entrada al riu pel 
Centre Comercial La Vailet, 

amb un segon carril. També 
es construiran camins per a ci-
clistes, que connectaran amb 
el nucli urbà i, més concreta-
ment, amb les estacions de 
Ferrocarrils de la Generalitat.

A més, com a quarta actuació, 
també es regularà la circu-
lació de vehicles i vianants. 
Aquests últims tindran pre-
ferència al camí paral·lel més 
proper a la ribera del Llobre-
gat, amb zones d’estada i pic-
nic, mentre que la circulació 
dels cotxes i dels vehicles de 
dues rodes es canalitzarà per 
un segon camí, el més proper 

a les vies del tren, que es millo-
rarà gràcies a una subvenció 
de la Diputació de Barcelona.

En aquest marc de transfor-
mació integral, també des-
taquen les obres de millora 
en la bassa de Sant Vicenç 
dels Horts que ha posat en 
marxa l’Agència Catalana 
de l’Aigua (ACA). Aquesta 
massa d’aigua artificial, ubi-
cada entorn del viaducte, 
va ser construïda l’any 2009 
per afavorir la infiltració 
d’aigua a l’aqüífer de la Vall 
Baixa i el delta del Llobre-
gat, una de les reserves es-
tratègiques de l’àrea metro-
politana de Barcelona. 

I d’altra banda, en els propers 
mesos es construirà un gual 
inundable al riu per connec-
tar Sant Vicenç dels Horts, 
Sant Feliu de Llobregat i 
Molins de Rei. El pas, pensat 
especialment per a vianants 
i ciclistes, s’ubicarà entre el 
viaducte i la riera de Torrelles.

Sant Vicenç dels Horts inicia un projecte de 
millora de la zona agrària i del riu Llobregat
La franja de camps més propera al nucli urbà quedarà protegida com a Parc Agrari, es reordenarà 
una segona zona d’horts per a ús social i amb espais de lleure i es millorarà la xarxa de camins

Foto: Aj. Sant Vicenç dels Horts

El consistori pratenc i Ecovidrio 
impulsen el reciclatge del vidre  

L’Ajuntament del Prat i Ecovidrio, entitat encarregada de 
la gestió del reciclatge dels residus d’envasos de vidre 
a Espanya, han posat en marxa una campanya per 

impulsar el reciclatge de vidre en el sector hostaler local. 
La iniciativa va començar amb la realització d’enquestes 
i entrevistes als establiments del municipi per conèixer 
quines són les seves necessitats i poder adequar els 
recursos existents facilitant contenidors petits o bujols per 
facilitar el trasllat dels residus fins a les illes de contenidors. 
A més, s’oferirà informació detallada als locals de com 
reciclar correctament i dels avantatges socials i econòmics.

Cornellà de Llobregat ‘aposta’ 
per un territori més verd

L’Ajuntament de Cornellà invertirà 6,3 milions 
d’euros en millores de l’espai públic. Es convertirà 
en una zona vianants el carrer verge de Montserrat, 

es reformaran les places Francesc Layret i Narcís 
Monturiol, es crearà un corredor verd a l’avinguda dels 
Alps, i es farà una reordenació del parc del Canal de la 
Infanta. Tot emmarcat en el projecte Cornellà Natura, 
tenen per objectiu naturalitzar la ciutat i transformar-la 
en un territori més verd recuperant per a la ciutadania 
espais per compartir, viure i conviure.

Molins de Rei s’adhereix al 
projecte Viles Florides 

Molins de Rei s’incorpora al projecte Viles Florides que 
promou la Confederació d’Horticultura Ornamental 
de Catalunya (CHOC) i que distingeix els municipis 

que treballen per la transformació dels seus espais públics 
a través de l’enjardinament i la millora dels espais verds. 
Després d’haver visitat el municipi i d’haver-se reunit amb 
els responsables tècnics i polítics dels àmbits de turisme i 
verd urbà, el jurat comunicarà quin distintiu atorga.

CULTURAMEDI AMBIENT
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La Diputació de Barcelona 
va lliurar a l’Ajuntament 
de Gavà el Pla director 

del castell d’Eramprunyà, un 
treball que recull les interven-
cions a realitzar per garantir 
la pervivència del conjunt 
monumental i potenciar-ne 
el coneixement entre la ciu-
tadania. El document va ser 
lliurat pel diputat d’Urbanisme 
i Habitatge, Josep Ramon 
Mut, a l’alcaldessa, Raquel 
Sánchez, en un acte que va 
tenir lloc en el mateix castell 
d’Eramprunyà, conjunt mo-
numental, declarat Bé Cultural 
d’Interès Nacional (BCIN).

El Pla, redactat pel Servei 
de Patrimoni Arquitectònic 
Local, de l’Àrea de Territori i 
Sostenibilitat de la Diputació 
de Barcelona, suposa un pas 

definitiu per a la conservació i 
restauració del castell, un camí 
que va començar tot l’any 
2007 arran de l’adquisició, per 
part de l’Ajuntament, del con-
junt monumental. i la imme-
diata creació d’una comissió 
cívica per elaborar propostes 
per a la seva recuperació, re-
presentants de la qual també 
han estat presents en el lliura-
ment del Pla director.

Set etapes
El Pla director estableix 
un seguit d’intervencions 
que es desenvoluparien 
en set etapes amb una in-
versió global de prop de 4 
milions d’euros. El diputat 
d’Urbanisme i Habitatge, 
Josep Ramon Mut, va ex-
plicar el compromís de la 
Diputació de contribuir a 

la implementació de les 
accions que recull el Pla di-
rector. “Són uns costos im-
portants difícils d’assumir 
per una administració 
municipal i aquí és on les 
entitats supralocals hem 
d’ajudar als municipis, en 
aquest cas a Gavà. Tal com 
recull el Pla director hau-
rem de fer aquestes inter-
vencions en diferents fa-

ses que, tret de la primera 
de consolidació, podrem 
anar-les executant segons  
la disponibilitat econòmi-
ca”. Josep Ramon Mut va  
afegir que “aquestes inter-
vencions són importants 
no només per recuperar el 
castell sinó també per do-
nar-lo a conèixer més, i que 
l’Eramprunyà esdevingui 
un referent de la comarca.”

El Castell d’Eramprunyà serà restaurat
Es destinaran 4 milions d’euros per a la conservació del conjunt monumental

Fotos: Diputació-Aj. Gavà
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Laura Ferrés, premiada al 
Festival de cinema de Canes    

"Los desheredados”, de la directora pratenca Laura Farrés, 
va guanyar el premi “Leica Cine Discovery” al millor 
curtmetratge de la Setmana de la Crítica del Festival 

de Canes. El curt, única producció catalana i espanyola al 
certamen, és un retrat del pare de la directora, Pere Ferrés, 
que ha d’afrontar la fi del negoci familiar, l’empresa d’autocars 
Fersprat. Es va rodar al Prat gairebé en la seva totalitat.

Cornellà tindrà una 'joia' del 
modernisme al Parc de les Aigües 

L’empresa Agbar va presehtar el projecte de reconstrucció 
de la cascada de la Casa Vicens en el recinte del Parc 
de les Aigües. Es tracta de la cascada dissenyada per 

l’arquitecte Antoni Gaudí en 1883 per al jardí de la Casa 
Vicens, i avui Patrimoni de la Humanitat de la Unesco. La 
reconstrucció de la cascada s’emmarca en el projecte de 
renovació integral del recinte de la Central Cornellà. 

Jordi Turtós és el nou director 
artístic del Festival Altaveu

El Festival Altaveu de Sant Boi de Llobregat ha fet oficial 
el nomenament del seu nou director artístic, Jordi 
Turtós, amb una llarga trajectòria professional com 

a periodista i programador musical. Fins a l’any passat, 
formava part de l’equip del programa Tria 33 de TVC i 
dirigia la programació artística de Mercè Música. El festival 
celebrarà la seva 29a edició entre el 8 i el 10 de setembre. 

El dissabte 20 de maig 
es va celebrar l’acte 
d’entrega dels XVI Pre-

mis Nacionals Joan Coro-
mines 2017. Un reconeixe-
ment que la Coordinadora 
d’Associacions per la Llen-
gua Catalana (CAL), atorga 
des de l’any 2002 a persones 
i col·lectius que han des-
tacat pel seu compromís 
en la normalització de la 
nostra llengua, cultura i na-

ció. L’esdeveniment va tenir 
lloc a la Sala Pal·làdius de 
Pallejà, i va comptar amb 
l’assistència de gairebé 300 
persones. Els guardonats 
van ser El Punt Avui TV per 
la tasca divulgativa del pa-
norama polític i cultural; el 
Col·lectiu blanc-i-blau Roger 
de Llúria en reconeixement 
a la tasca de fer créixer, so-
vint en un entorn complicat, 
el sentiment catalanista i 

l’ús de la llengua catalana al 
RCD Espanyol; i l’Associació 
Llengua Nacional per la seva 
tasca de divulgació i defen-
sa dels valors de la llengua 
catalana i l’impuls per al seu 
bon ús i coneixement. En la 
categoria de personalitats, 
va ser reconeguda la tasca 
de l’actor Toni Albà en re-
coneixement als seus posi-
cionaments tant personals 
com professionals sobre la 

llengua i la cultura. El guar-
dó local va ser atorgat a la 
Coral Pau Casals de Pallejà 
amb motiu del seu quarantè 
aniversaria. A títol pòstum, 
es va voler retre un home-
natge a Jordi Carbonell, en 
reconeixement a la seva tra-
jectòria intel·lectual, acadè-
mica i política a favor de la 
llengua i cultura catalanes i al 
seu constant exemple a favor 
de les llibertats nacionals.

La CAL va celebrar el lliurament els XVI Premis 
Nacionals Joan Coromines 2017 a Pallejà

Foto: CAL

L’Ajuntament de Molins de 
Rei ha volgut aturar el de-
teriorament de l’ermita de 
Sant Pere de Romaní. Per 
aquest motiu està reparant 
la teulada, segellant les es-
querdes i posant reixes als 
accessos a aquest edifici 
romànic. Paral·lelament 
també està negociant amb 
les propietàries, la compra 
de la finca perquè passi a 
ser de titularitat municipal 
i tothom en pugui gaudir. 
Per evitar que la situació 
empitjori, el consistori ha 
signat un conveni amb les 
propietàries de l’ermita i 
està invertint 6.500 euros 
a fer algunes actuacions de 
conservació urgents. Es vol 
impedir l’entrada d’aigua 
reparant la teulada i sege-
llant les esquerdes, i tam-
bé barrar el lliure accés a 
l’interior mitjançant reixes 
i un manteniment de la jar-
dineria exterior. 

Actuació a 
l’ermita de Sant 
Pere de Romaní                                 
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ESPORTS
SANT BOI DE LLOBREGAT

L’FC Santboià torna a Tercera 
Divisió per la porta gran
Els jugadors de totes les categories del club, familiars i aficionats 
van voler celebrar l’èxit amb l’equip a la plaça de l’Ajuntament

L’FC Santboià jugarà la  
propera temporada a 
Tercera Divisió nacio-

nal després de proclamar-
se campió del  grup II de 
Primera Catalana. L’equip 
baixllobregatí ha assolit 
així l’objectiu que se li ha-
via negat les dues darreres 
temporades.A més es va 
proclamar campió de Cata-
lunya Amateur guanyant a 
l’U.At. Horta per 2 a 1. 

Celebració
La plaça de l’Ajuntament 
de Sant Boi de Llobregat va 
tornar a ser l’escenari de la 
celebració d’un altre èxit es-
portiu. Si fa unes setmanes 
enrere fou la UE Santboiana 
la que va celebrar la conse-
cució de la Copa del Rei de 
rugbi, aquest cop li va tocar 
el torn de l’FC Santboià.

L’equip ho va celebrar des 
del balcó de l’Ajuntament, 
des d’on va ser rebut per un 
públic il·lusionat per la con-

secució d’una fita històrica. 
A la plaça es va fer un passa-
dís d’honor als jugadors i cos 
tècnic. Mentre s’escoltava 
l’himne del club, aquests 
van pujar al balcó de la Casa 
de la Vila en companyia dels 
membres del consistori.

L’alcaldessa. Lluïsa Moret, 
va felicitar els jugadors i 
el club i va qualificar l’èxit 
aconseguit com una fita que 
“us situa novament en un 
lloc de referència del futbol 
del país”. També va tenir pa-
raules d’elogi per a tots els 
membres de l’entitat en el 
sentit que “és un orgull i un 
privilegi tenir-vos a tots i a 
totes a la nostra ciutat”. El 
president de l’FC Santboià, 
Ramon Andreu, va mostrar 
la seva satisfacció pel resul-
tat del treball de jugadors i 
tècnics, va agrair el suport 
de l’Ajuntament i va insistir 
en el fet que aquest triomf 
és “fruit de la dedicació i 

l’esforç constant de tothom”. 
D’altra banda, l’entrenador, 
“Piti” Belmonte, va mos-
trar la seva satisfacció per 
l’ascens, “un èxit buscat i 
molt merescut.”

Renovació
D’altra banda, el Futbol 
Club Santboià va arribar a 
un acord amb el tècnic  ‘Piti 
Belmonte’ perquè continuï 
un any més a la banqueta 
en el nou projecte a la Ter-
cera Divisió. Belmonte conti-
nuarà amb l’assessorament 
del segon entrenador, Car-
les Gimeno. A més, el club 
baixllobregatí ha incorporat 
Toni Rodríguez com a nou 
director esportiu. Rodríguez 
ja va exercir aquesta tasca 
la temporada 2010-11 a la 
Unió Esportiva Lleida. Com 
a entrenador, va ser l’artífex 
de l’ascens del Sabadell B de 
Segona Catalana a Tercera 
Divisió. Posteriorment ha 
estat dirigint al Terrassa FC.

Fotos:  FC Santboià - Aj. Sant Boi

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

La trenta-sisena edició de 
la Cursa del Llobregat, 
prova ciclista puntua-

ble per a la Copa d´Espanya 
júnior, va coronar Adrián 
González (Fundació Víctor 
Sastre) que va ser el primer 
a finalitzar el recorregut de 
111,9 quilòmetres entre les 
localitats barcelonines de 
Navàs i Sant Boi de Llobregat. David Domínguez (Corvi-
Tot Net Terrassa Ciclisme) va ser el primer català, men-
tre que Marcos Navarrete (Trek Quadis-CC Sant Boi), el 
primer local. El Premi a la Combativitat fou per Gabriel 
Roger (Languedoc Rousillon) i el millor equip va ser el 
Languedoc Rousillon. L’actual líder de la Copa d’Espanya 
és Eduardo Henri Finkler, de l’Esetec-Cartagena.

Adrián González es corona a 
la XXXVI Cursa del Llobregat

Foto: FCC

Al voltant de les 900 
persones entre espor-
tistes, entrenadors, fa-

miliars, voluntariat, públic 
assistent van participar a 
Sant Just Desvern en el 
Territori Special Olympics, 
amb presència internacio-
nal (Specials Olympics An-
dorra i Polisportiva Olimpia 
Onlus de Sardenya) i nacional (Comunitats Autònomes de 
Madrid i València). El bàsquet, amb més de 500 esportistes, 
va ser l’esport més nombrós i es va disputar a les pistes del 
Complex Esportiu de la Bonaigua. El tennis, amb 40 espor-
tistes, es va celebrar a Mèlich Sport -també s’han disputat 
les proves de destreses per a tots els esportistes- i el ciclis-
me, amb 21 esportistes, en el Parc Ciclista del Llobregat.

Sant Just Desvern, capital del 
Territori Special Olympics

Foto: Aj. Sant Just

La Federació Catalana 
d’Halterofília vol im-
pulsar un esport que 

segueix creixent a Cata-
lunya. Amb el repte de 
seguir obrint-se pas entre 
els joves, Molins de Rei 
va acollir la presentació 
oficial del projecte ‘Objec-
tiu 2024’ amb el qual des 
dels màxims estaments catalans i del club de la ciutat 
es pretén seguir divulgant els valors d’aquesta modalitat 
esportiva. El club Molins de Rei s’ha convertit en un dels 
referents de la pedrera d’aquest esport a Espanya i, en 
conseqüència, en una de les pedres angulars del projec-
te. Amb el suport de la Federació Catalana i Espanyola, 
l’Ajuntament i el Consell Català de l’Esport, es treballa 
per treure a grans halteras amb dos cicles olímpics.

L’Halterofília va presentar
‘Objectiu 2024’ a Molins de Rei

Foto: FCH
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SANT VICENÇ DELS HORTS

Històric ascens de l’Handbol 
Sant Vicenç a Primera Estatal
L’equip va finalitzar invicte la Fase Sector, que e va celebrar a 
Basauri (País Basc), després de guanyar dos partits i empatar un

ESPORTS
Pòquer d’ors per Núria Marquès 
en el Campionat d’Espanya

La castellvinenca, Núria Marquès, va ser la gran 
protagonista en els Campionats d’Espanya de Natació 
Adaptada a Cadis. La nedadora del CN Sant Feliu va 

aconseguir quatre medalles d’or en multi-disability en 
100 papallona, 400 lliures, 100 esquena i 200 estils i una 
quarta posició en els 100 lliures. Per clubs, el CN Sant Feliu 
va ocupar el desè lloc. D’altra banda, Marquès va assolir 
l’ascens a Primera Divisió Catalana amb el seu club..

El millor softbol català   
es va aplegar a Viladecans

El camp municipal de Viladecans va acollir el 
passat dissabte 3 de juny l’All Star de Sofbol de 
diferents categories on es van aplegaran les millors 

jugadores del moment d’aquesta disciplina esportiva 
que militen en equips catalans (tres d’ells pertanyen a 
la comarca del Baix Llobregat: CB Viladecans, CBS Sant 
Boi i Projecte Softball gavanenc). L’equip All Star Black 
es va imposar al Red per un ajustat resultat de13 a 10. 
Cal destacar també que Laura de la Cruz, de l’Hércules 
L’Hospitalet, va ser anomenada MVP del partit.

Pluja de medalles per al          
GavàFreestyle en el Nacional

Alba Garcia i Jon Larrucea, del GavàFreestyle, van 
guanyar en Sènior de Batlle en el Campionat d’Espanya. 
Pel que fa a la categoria Júnior, Christian Garcia també 

va obtenir la primera posició. En la Clàssic Júnior, Christian 
Garcia, fou  bronze. I en Clàssic Sènior, Alba Garcia i Jon 
Larrucea van aconseguir tots dos una segona plaça.

Pallejà va ser la capital del 
físic-culturisme i fitness català

El passat 27 de maig va tenir lloc a la Sala Pal·ladius de 
Pallejà una nova edició del Campionat de Catalunya 
de Físic-culturisme i Fitness. El nivell de la compe-

tició va ser molt alt. I com a colofó d’un esdeveniment 
esportiu de primera magnitud, es va presentar a la selec-
ció que va defensar Catalunya en el passat Campionat 
d’Europa que es va celebrar a Salamanca.

Fita història per a 
l’handbol vicentí per 
l’Ascens de l’equip 

masculí a la Primera Estatal 
després de proclamar-se 
campió de la Fase Sector 
(grup D) que es va cele-
brar a Basauri (País Basc). 
Els baixllobregatins van 
fer una competició gaire-
bé impecable (un empat i 
dues victories i van acon-
seguir el primer lloc.

L’Handbol Sant Vicenç es 
va estrenar amb un empat 
(19-19) precisament amb 
l’equip amfitrió, el Basau-
ri. A la segona jornada va 
guanyar sense gaires difi-

cultats al Sinfín de Santan-
der (17-24) i a la tercera i 
darrera es va imposar al 
Naturhouse La Rioja per 
27 a 23, assolint l‘ascens 
a la tercera categoria de 
l’handbol nacional. 

Atletisme
El color taronja va tenyir la 
ciutat. Més de 500 corre-
dores van participar en la 
sisena edició de la CaCo, 
la cursa adreçada a dones 
que es pot fer caminant o 
corrent. Una cursa popular 
que compta amb la parti-
cipació de persones de to-
tes les edats, i que reivin-

dica la igualtat de gènere 
i la salut de les dones. Eva 
Roca va guanyar la cur-

sa de 5 quilòmetres, amb 
23’18’’, i Lua Carpio Carus 
la d’1km, amb 5’56’’.

Foto:  H.Sant Vicenç

Foto: N.M.

Del 7 a l’11 de juny, el 
Centre Esportiu Muni-
cipal Estruch, del Prat 

de Llobregat, va acollir una 
nova edició del Para Table 
Tennis Spanish Open. La 
prova, organitzada per la 
Federació Catalana i amb la 
col·laboració de la RFETM i 
el suport de l’Ajuntament 
del Prat de Llobregat, i que 
forma part del calendari 
oficial de la Federació In-
ternacional, va aplegar 152 
esportistes de dinou països 
d’arreu del món. Pel que fa 
als resultats més destacats, 

la delegació espanyola va 
sumar un total de 16 meda-
lles en diferents categories; 
6 ors, 5 argents i 5 bronzes. 
L’esparreguerí, que actual-
ment resideix a Sant An-
dreu de la Barca, Jordi Mo-
rales, va ser or en Classe 7.

Atletisme
Antonio Godoy,  amb un cro-
no de 33’40’’, i Míriam Car-
bonell (40’23’’), que  acon-
seguia per tercera vegada 
consecutiva el lloc més alt 
al podi de la prova atlètica, 

van ser els guanyadors de la 
divuitena edició de la Cursa 
BBVA CX Delta Prat, dispu-

tada sobre un circuit urbà 
i amb arribada a les pistes 
d’atletisme Moisès Llopart.

Foto:  FCTT

EL PRAT DE LLOBREGAT

El Municipal Sagnier acull el 
millor tennis taula adaptat
La instal·lació pratenca va aplegar més de 150 esportistes de 
19 països en la quarta edició de l’Open Internacional Adaptat
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